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İnsanoğlu gözünü dünyaya açar açmaz kendisini bir 
hayat mücadelesinin içinde bulur. Bu mücadele haya-
tın neredeyse son anına kadar devam eder. Hayat 
mücadelesi insanın yaratıcısına, ailesine, yaşadığı 
çevreye, mensup olduğu millete, üzerinde yaşadığı 
vatana ve bayrağına karşı sorumluluklarını hatırdan 
çıkarmadan devam eder. İş dünyasındaysanız hayat 
mücadelesi daha da çetin olacak ve giderek sorumlu-
luklarınız artacaktır. Ailenize karşı sorumluluklarınızın 
üzerine çalışanlarınıza karşı sorumluluklarınız eklenir. 
Yaşadığınız şehre, bulunduğunuz çevreye ve ülkenize 
karşı sorumluluklarınız büyüyerek artar. İşleriniz büyü-
dükçe, çalışan sayınız arttıkça sorumluluklarınız katla-
narak artacaktır.

Bir süre sonra kendinize ait bir hayatın olmadığının 
farkına varırsınız. Seyahatleriniz yoğun görüşme ve 
yorucu toplantıların ötesine geçmeyecektir. Dinlenmek 
amacıyla keyifle bir kahve bile içemediğinizi hisseder-
siniz. Sayıları az da olsa kolay para kazanıp kolay para 
harcayan ve toplumun hiçbir değerine saygı duyma-
dan hoyratça bir hayat yaşayan magazin dünyasının 
şatafatından çocuklarınızı koruma gayretine girersiniz. 
Çalışanlarınıza dinlenmeleri için yıllık izin verirken 
kendinizin de bir hayatınızın olduğunu, sizi taşıyan bir 
bedeniniz ve ruhunuz olduğunu onun da dinlenmeye 

ihtiyacı olduğunu unutursunuz. Kısaca kendiniz için 
yaşamadığınızı fark edersiniz. Zaten doğrusu da bu 
değil midir?

Hayatın olağan akışı içerisinde yaşı kemale ermiş 
yakınlarınızın, dostlarınızın, anne ve babanızın bu 
dünyaya veda edişlerinin hüznünü yaşarsınız. Bazen 
canınızı, ciğerparenizi kaybedersiniz. Acılarına dayan-
mak çok zordur, bir süre dayanamazsınız da. Ama 
hayat böyledir. 60 yıldan beri iş hayatının içindeyim. 

60 yıldan beri çalışıyorum. Hayat felsefem de bu zaten 
“Çalışmak, çalışmak ve yine çalışmak…”. İşlerimizi 
büyütürken ülkemize ve insanımıza karşı sorumlulukla-
rımızı da unutmadık.

Bu kapsamda muhtelif  şehirlerde Okul, Huzurevi, 
Hasta Konukevi, Öğrenci Yurdu, Eğitim Merkezleri ve 
Ağaçlandırma Projeleri gerçekleştirdik ve hatıralarını 
yaşatmak üzere bu tesislere babamız Ali Rıza ERCAN, 
annemiz Meliha ERCAN ve çok sevgili kızım Meliha 
ERCAN’ın isimlerini verdik. Hepsi nur içinde yatsın. 
Mekanları cennet olsun. İnsanımızın hizmetine sundu-
ğumuz bu eserlerin hayırlı ve uğurlu olmasını diliyoruz.
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AL İ  R I ZA  ERCAN
MESLEK  YÜKSEKOKULU
AKÖREN /  KONYA -  2002

MEL İHA  ERCAN
HASTA  KONUKEV İ
SELÇUK ÜNİ .  /  KONYA -  2018

MEL İHA  ERCAN
ORTAOKULU
BOZÜYÜK -  2019

MEL İHA  ERCAN 
HUZUREV İ
S İLLE  /  KONYA -  2022
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MEL İHA  ERCAN
ENGELS İ Z  YAŞAM MERKEZ İ
MANAVGAT  -  2019

MEL İHA  ERCAN
EĞİT İM  MERKEZ İ
MANAVGAT  -  2023

AL İ  R I ZA  ERCAN
ÖĞRENC İ  YURDU
AKÖREN -  2002

AL İ  R I ZA  ERCAN
BAL  ORMANI
S İLLE  /  KONYA -  2022

ODUNBOĞAZ I  KÖYÜ
MİSAF İ RHANES İ
2019 S

O
S

Y
A

L
 

S
O

R
U

M
L

U
L

U
K

 
P

R
O

J
E

L
E

R
İ

02



E
R

C
A

N
 

Ş
İ

R
K

E
T

L
E

R
 

T
O

P
L

U
L

U
Ğ

U

03

H A T I R A L A R I
Y A Ş A T I L A N L A R

A l i  R ı z a  
E R C A N  
( 1 9 0 9  –  1 9 8 8 )
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Ali Rıza Ercan, 1909 yılında Konya Akviran/Akören’de 
doğmuştur. Babası Nurullah, annesi Rahime’dir. 1927 
yılında Konya Ziraat Okulunu bitirmiştir. DSİ’ye bağlı 
Çumra Sulama İdaresi’nde çalışmıştır. Gümüşkışla ve 
Başkışla Bucakları Öğretmeni ve Başöğretmeni, Kırşe-
hir ve İzmir Ziraat Râsıtı, Konya Ovası Sulama İdaresi 
Ziraat, Fen ve Tahakkuk Memuru, Konya Çumra Kazası 
Ziraat Memuru ve Öğretmeni, Kadınhanı Ziraat 
Memuru olmuştur.

1948 yılında Demokrat Parti’ye katılan Ali Rıza Ercan 
Demokrat Parti’nin Çumra ve Konya kuruluşlarına 
öncülük etmiş, 1950’de milletvekili ve 1954’de Türkiye 
Ziraat Odaları Başkanı seçilmiştir. Siyasi hayatın içinde 
iken Akören için elzem olan su, okul ve yol konusuna el 
atmıştır. Gazi Mustafa Kemal İlkokulu 1955 -1956, 
Akviran Ortaokulu 1957 senesinde eğitim öğretime 
açılmıştır. Akören - Alibeyhüyüğü yolu 1954 yılında 
açılmıştır. Su kıtlığı çeken Akören’e 1958 yılında Çukur-
çimen’den su getirilmesine vesile olmuştur.

1954 yılından sonra esas mesleği ziraat ile ilgilenen Ali 
Rıza Ercan 26 Mart 1988 tarihinde vefat etmiştir. Kabri 
Konya Hacı Fettah Mezarlığındadır.

Hatırasının yaşatılması için doğum yeri olan Akören’de 
kendi adını taşıyan Meslek Yüksekokulu ile Öğrenci 
Yurdu inşa edilmiş ve Hatıra Ormanı ağaçlandırması 
yapılmıştır.
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M e l i h a
E R C A N

MELİHA ERCAN, AKÖREN ALİ RIZA 
ERCAN MESLEK YÜKSEKOKULU 
AÇILIŞ TÖRENİNDE OĞULLARI 
NURULLAH VE ORHAN LATİF İLE 
BİRLİKTE…

Meliha Ercan, 1 Temmuz 1919 yılında Konya - Sille’de 
dünyaya gelmiştir. Sille eşrafından Hacı Latif oğlu 
Sadettin ÇAPAR’ın kızıdır. 1935 yılında Ali Rıza ERCAN 
ile evlenmiştir. 1937 yılında kızı Latife doğmuş ancak 
maalesef 1940 yılında geçirdiği bir hastalık sonucu 
hayatını kaybetmiştir. 1942 yılında oğlu Nurullah 
ERCAN, 1946 yılında ikinci oğlu Orhan Latif ERCAN 
doğmuştur. Eşi Ali Rıza ERCAN 1950 yılında Demokrat 
Parti’den Konya Milletvekilli seçilmiştir. Milletvekilliğinin 
sona erdiği 1954 yılından itibaren vefatına kadar tarım 
sektöründe örnek çalışmalar yapmış ve ticari faaliyet-
lerde bulunmuştur. Ali Rıza ERCAN 1988 yılında hakkın 
rahmetine kavuşmuştur. Meliha Ercan eşinin vefatına 
kadar her alanda eşinin en büyük destekçisi olmuştur.

Meliha ERCAN Hanımefendi eşinin vefatından sonra 
ailenin işlerini tamamen üzerine almış, kazancını hayır 
hasenat işlerine adamıştır. Ömrünün son iki yılına 
kadar olan kısmında ailenin işlerini yürütmeye devam 
etmiştir.

Çok sevdiği karlı bir kış günü (26 Aralık 2016) hayata 
gözlerini yummuştur. Kabri Konya Hacı Fettah Mezarlı-
ğında eşi ve genç yaşta hayata gözlerini yuman torunu 
Meliha’nın yanındadır. Nur içinde yatsın. Allah rahmet 
eylesin.

Hatırasının yaşatılması için Selçuk Üniversitesi Kampü-
sü içerisinde kendi adını taşıyan hasta konukevi ile 
doğum yeri olan Sille’de kendi adını taşıyan huzurevi 
inşa edilmiştir. Ayrıca Manavgat’ta Meliha Ercan 
Engelsiz Yaşam Merkezi ile Meliha Ercan Eğitim Merke-
zi de inşa edilerek hizmete açılmıştır. İnşa edilen 
tesislerin tamamı ilgili bakanlık, üniversite ve belediye-
lere bağışlanmıştır.
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H A T I R A L A R I
Y A Ş A T I L A N L A R

M e l i h a
E R C A N

Meliha Ercan, Nurullah ve Mine Ercan çiftinin ilk çocuk-
larıdır. 02.10.1982 tarihinde dünyaya gözlerini açmış, 
eğitim hayatına Çankaya İlkokulu'nda başlamış 
üçüncü sınıftan itibaren T.E.D Ankara Koleji'nde 
eğitimine devam etmiş, 1999 – 2000 eğitim dönemin-
de devam ettiği T.E.D Ankara Koleji'nden mezun olmuş-
tur. Babaannesinin ismini taşıyan küçük Meliha baba-
annesi kadar uzun ömürlü olamamış, yakalandığı 
amansız hastalığa daha fazla dayanamamış ve 
17.07.2000 tarihinde henüz ömrünün baharında iken 
17 yaşında hayata gözlerini yummuştur. Nur içinde 
yatsın.

Şairimizin dediği gibi;
“Ne kervan kaldı ne at,
Hepsi silinip gitti.
İyi insanlar,
İyi atlara binip gitti.”

AİLENİN YAŞADIĞI ELEM VE HİCRANIN 
MEZAR TAŞINA KAZINDIĞI MELİHA 
ERCAN’IN HATIRASININ YAŞATILMASI 
İÇİN BOZÜYÜK’TE KENDİ ADINI 
TAŞIYAN 24 DERSLİKLİ BİR ORTAOKUL 
İNŞA EDİLMİŞTİR.
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N u r u l l a h
E R C A N
1942 yılında Çumra’da doğmuştur. Maden  yüksek 
mühendisidir. Madencilik sektöründe iş hayatına 
başlamıştır. Halen madencilik, seramik, turizm ve enerji 
sektörlerinde iş hayatına devam etmektedir.

T A R İ H Ç E
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O r h a n
L a t i f
E R C A N

1946 yılında Çumra’da doğmuştur. Hukuk fakültesi 
mezunudur. Madencilik sektöründe iş hayatına 
başlamıştır. Halen inşaat ve turizm sektörlerinde iş 
hayatına devam etmektedir.
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E R C A N  Ş İ R K T E L E R
T O P L U L U Ğ U

E N E R J İ T U R İ Z M
Enerji Grubu ilk yatırımını 1965 yılında yaptığı madenci-
lik sektöründe üçü yer altı maden işletmesi olmak 
üzere dokuz ayrı bölgede  faaliyet gösteren önemli bir 
kömür üreticisi konumunda  bulunmaktadır. Ruhsat 
sahibi olunan ocaklardan 2500 kcal’den  6000 kcal’ye 
kadar değişen kalite ve çeşitlerde kömür üretimi 
yapılmaktadır. Kömür madenciliği, topluluğun ana iş 
faaliyeti olarak devam  etmektedir.

Enerji Grubu 2013 yılında  devraldığı 28.8 MW Kurulu 
gücündeki Devecikonağı HES ile elektrik üretimi 
alanında da faaliyet göstermektedir.

Turizm Grubu, 1990 yılından  beri faaliyet göstermek-
tedir. Grup bünyesinde VON Oteller zinciri altında 
Antalya / Side bölgesinde bulunan 5 yıldızlı VON Club  
Golden Beach, 5 yıldızlı VON  Resort Golden Coast ve 5 
yıldızlı VON Boutique Hotel ile Bolu Abant’ta bulunan 
VON Club Abant olmak üzere 1000 çalışanı, 1500 oda 
ve 4500 yatak kapasitesiyle turizm sektörünün öncü 
firmaları arasında yer almaktadır.

Turizm grubu bünyesinde yer alan Petrokent Turizm 
halka açık bir şirkettir ve İstanbul Borsası'nda işlem 
görmektedir
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Y A P I S İ G O R T A
Ercan Şirketler Topluluğu bünyesinde bulunan ve 
dünya seramik pazarının öne çıkan kurumları arasında 
yer alan BİEN YAPI, beş kıtaya ve Amerika Birleşik 
Devletleri, Kanada, İspanya, İsrail, Yunanistan başta 
olmak üzere 55 ülkeye ihracat gerçekleştirmektedir. 
Tüm üretimini TS EN 14411 standardına uygun olarak 
sürdüren BİEN, dünya standartlarında üretim süreçleri-
ne sahip bir firmadır. En yeni teknolojileri takip eden, bu 
teknolojileri üretim gücüne aktarmayı hedefleyen 
BİEN, Türkiye’de dijital teknoloji ile üretilen duvar 
karolarının ilk üreticisi konumundadır. 2011 yılında 
seramik sağlık gereçleri (SSG) alanında da büyük bir 
yatırıma giren BİEN, karo seramik üretimine vitrifiye 
üretimini de eklemesinin yanı sıra; yaptığı yeni yatırım-
lar ile Bilecik ve Bozüyük’teki fabrikalarında yılda 
ortalama 25 milyon metrekare yer, duvar karosu, 
porselen karo ve teknik porselen üretimi gerçekleştir-
mektedir. Yapı grubu 2023 yılı içerisinde Aydın Çine 
OSB’de dünyanın en uzun bandına sahip Seramik 
Fabrikasının hizmete açılmasının heyecanını yaşamak-
tadır. BİEN YAPI’nın %20’lik kısmı 2023 yılı Mayıs ayı 
içerisinde halka arz edilmiş ve hisseler BIENY koduyla 
İstanbul Borsası’nda işlem görmeye başlamıştır.

Ercan Şirketler Topluluğu bünyesinde kaliteli, rekabetçi 
ve hızlı hizmet anlayışı ile hizmet veren BİEN SİGORTA 
ARACILIK HİZMETLERİ A.Ş. de bulunmakta ve 
Türkiye’nin önde gelen sigorta şirketleri ile iş birliği 
yapmaktadır.

Ercan Şirketler Topluluğu ülkemizin  büyük bir hızla gelişim gösteren 
enerji, turizm, sigorta ve yapı malzemeleri sektörlerinde faaliyet gös-
termektedir. Ercan Şirketler Topluluğu, 4000’in üzerindeki çalışanı ile 
yüksek kaliteli ürün ve hizmet sunmaktadır. Yenilikçi ve dinamik bir 
anlayışla dikkat çekici başarılara imza atan Ercan Şirketler Topluluğu, 
faaliyet gösterdiği sektörlerde attığı cesur adımlarla her geçen gün 
büyüyen bir güç olmaya devam etmektedir.
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Selçuk Üniversitesi Akören Ali Rıza Ercan Meslek 
Yüksekokulu, dönemin Selçuk Üniversitesi Rektörü 
Abdurrahman Kutlu’nun talebiyle Nurullah Ercan 
tarafından babası Ali Rıza Ercan adına babasının 
doğum yeri olan Konya’nın Akören ilçesinde inşa 
edilerek Selçuk Üniversitesi'ne bağışlanmıştır.

Selçuk Üniversitesi Akören Ali Rıza Ercan Meslek 
Yüksekokulu, Konya merkeze 55 km mesafede bulunan 
Akören ilçesinde inşa edilmiş ve 1997 yılında eğitim 
öğretime açılmıştır.
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MEZUNİYET TÖRENİ SONRASI NURULLAH ERCAN, OKUL YÖNETİCİLERİ 
VE BELEDİYE BAŞKANI İLE BİRLİKTE HATIRA FOTOĞRAFI
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Kampüs alanı içerinde öğrencilerin boş zamanlarını 
değerlendirebilecekleri kapalı spor salonu, açık voley-
bol, basketbol ve tenis kortu ile futbol sahası da bulun-
maktadır. Kampüs alanı içerisinde kız öğrencilerin 
barınma ihtiyacını karşılamak amacıyla 135 öğrenci 
kapasiteli modern bir kız öğrenci yurdu ile 1000 öğren-
cinin beslenme ihtiyacını karşılayan bir yemekhane 
mevcuttur. Yüksekokulun içinde bulunduğu kampüs 
alanının rahat ve huzurlu bir eğitim ortamı olarak daha 
modern yeşil bir çehreye kavuşması için başlangıçtan 
bu yana çalışmalar yürütülmekledir. Yapılan peyzaj 
çalışmalarıyla yürüyüş yolları oluşturulmuş, sosyal 
etkinlikler için 800 öğrenci kapasiteli amfi tiyatro 
yapılmış, 50 adet bank, 5 adet kamelya, kamera 
güvenlik ve bahçe ışıklandırma sistemi kurularak 
öğrencilerimizin günün her saatinde yararlanabilecek-
leri bir kampüs ortamı oluşturulmuştur. Akademik 
personel niteliği bakımından Türkiye’nin donanımlı 
öğretim elemanlarına sahip yüksekokullarından biri 
olan meslek yüksekokulunda 1 Profesör, 1 Dr. Öğretim 
Üyesi, 18 öğretim görevlisi olmak üzere toplam 20 
öğretim elemanı görev yapmaktadır.

660 öğrenci kontenjanı bulunan Akören Ali Rıza Ercan 
Meslek Yüksekokulu'nda 3 sosyal, 2 teknik bilimler 
alanında olmak üzere toplam 5 bölümde / 6 program-
da 633 öğrenci ile eğitim ve öğretime devam edilmek-
tedir. Yüksekokulda halen;
- Bilgisayar Programcılığı
- Elektronik Teknolojisi
- Lojistik
- Yerel Yönetimler
- Bankacılık ve Sigortacılık
- Muhasebe ve Vergi
Programlarında eğitim verilmektedir.
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S O S Y A L  
S O R U M L U L U K  
P R O J E L E R İ

AÇILIŞ TÖRENİ MELİHA ERCAN, NURULLAH ERCAN, ORHAN ERCAN VE REKTÖR 
ABDURRAHMAN KUTLU

KÜTÜPHANE KONFERANS SALONU



NURULLAH ERCAN

MEZUNİYET TÖRENİNDEN FOTOĞRAFLAR

OKUL BİRİNCİLERİNE 
PLAKET TAKDİMİ
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S O S Y A L  
S O R U M L U L U K  
P R O J E L E R İ

ÖĞRENCİ YURDU VE BAHÇESİ

Akören Ali Rıza Ercan Meslek Yüksekokulu Öğrenci 
Yurdu, okul inşaatı ile birlikte kız öğrencilerin konak-
laması amacıyla yapılmıştır. Öğrenci yurdunda 135 
öğrencinin konaklama imkanı bulunmaktadır.

S E L Ç U K  Ü N İ V E R S İ T E S İ  
A K Ö R E N  A L İ  R I Z A  E R C A N  
M E S L E K  Y Ü K S E K O K U L U  
Ö Ğ R E N C İ  Y U R D U



S.Ü. REKTÖRÜ MUSTAFA ŞAHİN VE 
NURULLAH ERCAN

DOÇ.DR. ERAY TULUKÇU, 
REKTÖR PROF. DR. MUSTAFA ŞAHİN, 
NURULLAH ERCAN VE ALİ ALTUNTAŞ
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S E L Ç U K ’ T A  

Ö Ğ R E N C İ  Y U R D U  V E  

A R S A  D E V İ R  P R O T O K O L Ü

Selçuk Üniversitesi Rektörlüğü ve hayırsever iş adamı 
Nurullah Ercan arasında Akören’de bulunan beş katlı 
öğrenci yurdu ve arsasının devri için protokol imzalandı.
Selçuk Üniversitesi Rektörlük makamında gerçekleşen 
protokole Selçuk Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mustafa 
Şahin, hayırsever iş adamı Nurullah Ercan, eski Köy 
Hizmetleri Genel Müdürü Ali Altuntaş ve Akören Ali Rıza 
Ercan Meslek Yüksekokul Müdürü Doç. Dr. Eray Tulukcu 
katıldı.

Selçuk Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mustafa Şahin, 
protokolün imzalanmasının ardından yaptığı açıklama-
da, “Akören Ali Rıza Ercan Meslek Yüksekokulumuzun 
kurucusu ve isim babası Ercan Ailesi üniversitemize 
yaptığı hizmetlere bir yenisini ekledi. Okulumuzun arazi-
sinin içinde bulunan bir yurt binasını kullanmak üzere 
üniversitemize tahsis ettiler. Çok hayırlı ve bereketli bir 
yatırım yaptınız.

Bu şekilde üniversitemizin hem eğitim öğretim hem de 
hizmet kalitesini yükseltecektir. Allah, sizin gibi insanların 
sayısını arttırarak daha çok versin. Kendilerine bu 
vesileyle teşekkür ediyoruz. Böyle hayırseverlerin olması 
gerçekten ülkemizdeki eğitim açısından önemli avantaj 
ve katkıdır. Temennimiz bu şekilde hayırsever insanlara, 
Allah’ın daha çok fazlasını vermesidir. Tüm hizmetlerin-
den dolayı Ercan Ailesine teşekkür ediyoruz” dedi.

Hayırsever iş adamı Nurullah Ercan, Selçuk Üniversite-
si’nin şehrin gözbebeği olduğunu belirterek, “Üniversite-
mize hizmet etmekten ve ortak faaliyetler yapmaktan 
dolayı mutluluk duyuyoruz.

Rahmetli babam için yapılan yurt binası 
bugüne kadar benim mülkiyetimde idi 
ama zaten üniversite tarafından işletiyor-
du. Bugünden sonra da mülkiyetini gerçek 
sahibine üniversitemize devretmiş bulunu-
yoruz. İnşallah hayırlı olur, güle güle 
kullanırsınız” diye konuştu.

Akören Ali Rıza Ercan Meslek Yüksekokulu 
Müdürü Doç. Dr. Eray Tulukcu, yapılan 
hayırdan dolayı mutlu olduklarını belirte-
rek, hayırsever Nurullah Ercan’ın öğrenci-
lerin mezuniyet törenlerine katılarak onları 
motive ettiğini söyledi.
Haber Merkezi

SELÇUK ÜNİVERSİTESİ REKTÖRLÜĞÜNDE 
ÖĞRENCİ YURDU VE ARSA DEVİR PROTOKOLÜ 
İMZA TÖRENİ 
(BASIN)
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S O S Y A L  
S O R U M L U L U K  
P R O J E L E R İ

B İ L E C İ K  B A L A  H A T U N  A N A O K U L U  
Ö Ğ R E N M E  M E R K E Z İ

Bien Seramik´in desteği ile Balahatun Anaokulu’na 5 
sınıftan oluşan öğrenme merkezi kuruldu. Öğrenme 
merkezi, kütüphane, drama atölyesi, müzik atölyesi, 
fen ve doğa atölyesi ile sanat atölyesinden oluşmakta-
dır. Öğrenme merkezinden yıl içerisinde yaklaşık 150 
öğrencinin faydalanması hedeflenmektedir.

Balahatun Anaokulu bahçesinde gerçekleşen öğren-
me merkezi açılışı törenine; Vali Ahmet Hamdi NAYİR, 
Tugay ve Garnizon Komutanı Tuğgeneral Halis Zafer 
KOÇ, Şeyh Edebali Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Azmi 
ÖZCAN, İl Milli Eğitim Müdürü İsmail ALTINKAYNAK, İl 
Emniyet Müdürü Ali Ekber BEKTAŞ, protokol üyeleri, 
BİEN Seramik Yönetim Kurulu Başkanı Nurullah ERCAN, 
BİEN Seramik Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Ali 
ERCAN, okul öğretmenleri, veliler ve öğrenciler katıldı.

Açılış konuşmasını gerçekleştiren Balahatun Anaokulu 
Müdürü Sevim ÇALIŞKAN, okul öncesi yılların insan için 
sihirli yıllar olduğunu kaydederken okul öncesi eğitimin 

önemine dikkat çekti. Öğrenme merkezlerinin 
yapımında maddi ve manevi desteği bulunan ilimizin 
en büyük sanayi kuruluşlarından Bien Seramik firması-
na teşekkürlerini iletti.

İl Milli Eğitim Müdürü İsmail ALTINKAYNAK, öğrenme 
merkezinin kurulmasından dolayı BİEN Seramik Yöne-
tim Kurulu Başkanı Nurullah ERCAN, BİEN Seramik 
Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Ali ERCAN ve Mine 
ERCAN´a teşekkürlerini iletti. Anaokulu açık olduğu 
sürece öğrenme merkezinden faydalanacak her 
öğrencinin ve ailesinin dua edeceğini manevi manada 
rahmetli olan ablalarının da ruhunun rahat edeceğini 
belirtti.

Öğrenme merkezinin açılışında konuşan Bien Seramik 
Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Ali ERCAN, sanayici-
lerin sadece kendilerine değil topluma da gerekli 
katkıları sunmaları gerektiğini belirtti.
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BİEN Seramik Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Ali 
ERCAN yaptığı konuşmada Balahatun Anaokulu´ndan 
yardım teklifi geldiğinde bu teklifi annesine götürdüğünü 
ve annesinin de proje için büyük çaba harcadığını dile 
getirdi. Hayata veda eden ablaları Meliha ERCAN adına 
bu projeye imza attıklarını dile getiren ERCAN, daha 
büyük yardımlar yapmak istediklerini söyledi. ERCAN, 
toplum için gerekli desteği yapmaya her zaman hazır 
olduklarını ifade ederek, “Biz sanayici olarak sadece 
kendimize değil bu topluma da bir şeyler katmalıyız” 
dedi.

Konuşmaların ardından Vali Ahmet Hamdi Nayir, BİEN 
Seramik Yönetim Kurulu Başkanı Nurullah Ercan’a plaket 
verdi.

Vali Nayir ve beraberindekiler, kütüphane, drama, müzik, 
fen ve doğa ile sanat atölyesinden oluşan öğrenme 
merkezinin açılışı yapıldı.

Açılışa 2. Jandarma Eğitim Tugay Komutanı Tuğgeneral 
Halis Zafer Koç, Şeyh Edebali Üniversitesi Rektörü Prof. 
Dr. Azmi Özcan, İl Emniyet Müdürü Ali Ekber Bektaş ve 
daire müdürleri ile veliler ve öğrenciler katıldı.

ALİ ERCAN
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S O S Y A L  
S O R U M L U L U K  
P R O J E L E R İ

P R O J E N İ N  S A F A H A T İ

S E L Ç U K  Ü N İ V E R S İ T E S İ  
M E L İ H A  E R C A N  H A S T A  K O N U K E V İ

• Kanser hastalarının tedavisi uzun, zahmetli ve yorucu 
bir zaman diliminde yapılmaktadır. Yatarak tedavi 
gören hastalar için konaklama sorunu yok gibidir. 
Ancak hastanelerdeki yatak sayısının sınırlı olması 
birçok kanser hastasının ayakta tedavi almasını 
gerektirmektedir.

• Selçuk Üniversitesi Tıp Fakültesi şehir merkezine 
uzaktır. Toplu ulaşım vasıtalarıyla seyahat bir saate 
yakın sürmektedir. Konya’nın ilçelerinden gelen hasta-
lar ve yakınları içinde yeterli maddi imkanı olmayanlar 
haftanın beş günü tedavi haricindeki zamanlarını 
mevsim şartlarına göre ya bahçede ağaç altında, ya 
arabalarının içinde ya da bankların üzerinde geçirmek 
zorundaydılar. İlaç veya radyasyon tedavisi alan 
hastaların da tedavi sonrası dinlenmeye ihtiyaçları 
olduğu açıktır.

• Selçuk Üniversitesi Meliha Ercan Konukevi dar gelirli 
hasta ve yakınlarının konaklama ihtiyacının karşılan-
ması amacıyla yapılmış ve Selçuk Üniversitesine bağış-
lanmıştır.

• Selçuk Üniversitesinde tedavi görüp konaklama yeri 
bulmakta güçlük çeken, otomobil içlerinde, ağaç 
altlarında veya bankların üzerinde geceyi geçirmek 
zorunda kalan, hastalığının yanı sıra bir de konaklama 
derdi yaşayan dar gelirli insanların derdine kısmen de 
olsa çare olabildiysek ne mutlu.

• 2016 ilkbaharında Konya Sille’de Meliha ERCAN adını 
taşıyan bir huzurevi inşa edilmesi amacıyla arsa arayı-
şına girildi. Konya Büyükşehir Belediyesi, Milli Emlak 
Müdürlüğü ve Selçuklu Belediye Başkanlığı nezdinde 
görüşmeler yapıldı. TED Koleji karşısında bir arazi 
tespiti de yapıldı.

• 2016 sonbaharında Selçuklu Belediye Başkanı Sayın 
Uğur İbrahim ALTAY ile arazi hakkında görüşme yapılır-
ken hazır bir proje olarak Selçuk Üniversitesi Kampüsü 
içerisinde tıp fakültesinde tedavi gören hasta ve hasta 
yakınlarının konaklayabileceği bir hasta konukevi ile 
Sille’de bir ilköğretim okulu ihtiyacı olduğu ifade edildi.

• 28.02.2017 tarihinde Konya Valisi Sayın Yakup 
CANBOLAT’ın huzurunda Selçuklu Belediye Başkanı 
Sayın Uğur İbrahim ALTAY, Selçuk Üniversitesi Rektörü 
Sayın Prof. Dr. Mustafa ŞAHİN ve Nurullah ERCAN 
arasında Meliha Ercan Hasta Konukevi inşa edilip 
Selçuk Üniversitesi'ne hibe edilmesi ile ilgili protokol 
imza edildi.

• 28.04.2017 tarihinde Kaba İnşaat Yapım Sözleşmesi 
imzalandı ve mayıs ayı içerisinde inşaata başlandı.

• 2018 yılı mart ayı başında konukevi inşaatı, elektrik ve 
mekanik tesisatları tamamlanarak Selçuk Üniversitesi-
ne teslim edildi. Mayıs ayı içerisinde de tesiste hasta ve 
hasta yakınlarının kabulüne başlandı.
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KONUKEVİ GİRİŞİ

PEYZAJ DÜZENLEMESİKAFETERYA

KORİDORLAR ODALAR

• Meliha Ercan Hasta Konukevi, yaklaşık 1.000 m2 arsa 
üzerinde bodrum, zemin artı iki kat olarak inşa edilmiş-
tir. Toplam kapalı alan 4.000 m2 civarındadır. Konukevi 
49 Oda ve 98 yataklı olarak ve otel konforunda hizmet 
verecek şekilde projelendirilmiştir.

• Meliha Ercan Hasta Konukevi’nin yapılış maksadına 
uygun bir şekilde kullanılmasını temenni ediyor, bu 
vesile ile annemizi rahmetle anıyoruz. Bu tesis var 
olduğu müddetçe onun hayırla yad edilmesi ümidini 
taşıyoruz.
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S O S Y A L  
S O R U M L U L U K  
P R O J E L E R İ

P R O T O K O L

İ M Z A  T Ö R E N İ N D E N

G Ö R Ü N T Ü L E R

( 2 8 . 0 2 . 2 0 1 7 )

SELÇUKLU BLD. BŞK. UĞUR İBRAHİM ALTAY, VALİ YAKUP CANBOLAT, NURULLAH ERCAN,
S.Ü. REKTÖRÜ MUSTAFA ŞAHİN, ALİ ALTUNTAŞ
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NURULLAH ERCAN 
PROTOKOL İMZA TÖRENİNDE 
DUYGULARINI DİLE GETİRİYOR.

SELÇUKLU’YA İKİ TESİS DAHA (BASIN)
Selçuklu’ya eğitim ve sağlık alanında iki önemli yatırım 
daha kazandırılacak. Sille’ye kazandırılacak 12 derslikli 
okul ve Selçuk Üniversitesi Alaeddin Keykubat Kampüs 
alanına yapılacak hasta konukevi için protokol 
imzalandı.  

Selçuklu Belediyesi daha önce gerçekleştirdiği örnek 
projelerle ilçenin sağlık ve eğitim alanındaki ihtiyaçla-
rını karşılarken Türkiye’de birçok belediyeye de ilham 
kaynağı oldu. Sille Subaşı Mahallesi’ne kazandırılacak 
12 derslikli okul binası ve Selçuk Üniversitesi Alaeddin 
Keykubat Kampüsüne kazandırılacak hasta konukevi 
protokolü imzalandı.  Konya Valiliği’nde düzenlenen 
protokol imza törenine Konya Valisi Yakup Canbolat, 
Selçuklu Belediye Başkanı Uğur İbrahim Altay, Selçuk 
Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mustafa Şahin ve hayırse-
ver işadamı Nurullah Ercan katıldı.                                  

Hasta Konukevi
Selçuk Üniversitesi Alaeddin Keykubat Kampüsüne 
kazandırılacak hasta konukevi, 48 oda 98 yatak kapa-
siteli olacak. Maddi durumu iyi olmayan, ayakta ya da 
yatarak tedavi gören hasta ve hasta yakınlarının 
konaklaması ve ihtiyaçlarını gidermesi için kullanıla-
cak.

12 Derslikli Okul Binası
Sille Subaşı Mahallesine kazandırılacak 12 derslikli 
okul, Sille’de önemli bir ihtiyacı karşılayacak. Sille 
Koruma Amaçlı İmar Planına göre Sille antik mimari 
dokusunu bozmayacak şekilde inşa edilecek okula, 
Meliha Ercan İlköğretim Okulu ismi verilecek.

Vali Canbolat Hayırsevere Teşekkür Etti
Hayırsever iş adamı Nurullah Ercan Bey’in (Ercan 
Şirketler Topluluğu) Konya’mıza katacağı hayırlı 
yatırımlarla ilgili bir protokol imzalanması amacıyla bir 
araya gelmiş bulunuyoruz diyen Konya Valisi Yakup 
Canbolat, “Bugün iki tane önemli projenin protokolünü 
burada imzalayacağız. Bunlardan bir tanesi Meliha 
Ercan Hasta Konukevi ki bu Konukevi Selçuk Üniversi-
tesi Kampüs alanında yapılacak. İkinci olarak da 
Sille’deki okulumuzun tekrar yapılması ile ilgili protokol 
imzalayacağız. 4+4+4 eğitim sistemine geçtikten 
sonra ilimizde epeyce bir derslik açığımız mevcut. Bu 
noktada hayırseverlerimizin de Konya’da eğitim 
kampanyasına ve bu tür hayır hizmetlerine katılmaları-
nı bekliyoruz. Nurullah Bey’e bu güzel hayır hizmetlerin-
den dolayı teşekkür ediyoruz. Buna vesile olan Selçuk 
Üniversitesi Rektörümüze ve Selçuklu Belediye Başka-
nımıza da müteşekkiriz. Hayırlara vesile olsun inşallah” 
dedi.

Hasta Konukevi Önemli Bir İhtiyacı Giderecek
“Böyle bir hayırlı işe öncülük ettikleri için Sayın Valimize, 
Sayın Selçuklu Belediye Başkanımıza ve Hayırsever 
Nurullah Bey’e teşekkür ediyorum” diyen Selçuk 
Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mustafa Şahin, “Malumu-
nuz Selçuk Üniversitesi Tıp Fakültesi Kampüs alanı 
içinde yer aldığı için bölgenin de sağlık güvencesi 
durumunda ve şehirden ve şehir dışından çok sayıda 
hastaya tedavi sunuyor. Bu bağlamda hasta yakınları-
nın konaklaması ve ihtiyaçlarının giderilmesi için yeterli 
tesis ve altyapı bulunmamakta. Ercan Ailesi tarafından 
yaptırılacak hasta konukevi böyle bir ihtiyacı gidere-
cek” dedi.

Anılarımız
Eserlerle Yaşatılacak
“Rahmetli annemi yaklaşık 1,5 ay önce kaybettik” diyen 
hayırsever iş adamı Nurullah Ercan, “Onun adının 
yaşatılması için Sayın Valimize müracaat ettik. Onlar 
da bize böyle bir imkan gösterdiler. Bunlardan bir 
tanesi üniversiteye konukevi yapmak. Yine Sayın 
Belediye Başkanımız Sille bölgesinde bir ilkokul 
yapmak onun dışında yine Sille bölgesinde bir yaşlı 
bakımevi ve rehabilitasyon merkezi yapmayı bize salık 
verdiler. İnşallah biz de buna talip olduk. İnşallah 
bunları hayırlısıyla yapar ve anılarımızı böylece yaşatı-
rız” dedi.

“Nurullah Bey Bu Toprakların İnsanı, Ağırlıklı Olarak 
Konya Dışında Çalışıyor Ama Memleketini Unutma-
mış”
Selçuklu Belediye Başkanı Uğur İbrahim Altay, “Geçti-
ğimiz aylarda vefat eden Meliha Ercan Hanımefendiye 
de bu vesile ile Allah'tan rahmet diliyorum, ismi inşallah 
bu hayırlı hizmetlerde anılacak. Üniversitemizdeki 
hasta konukevi çok önemli bir açığı kapatacak. Ayrıca 
gerçekleştirdiğimiz restorasyonlarla ayağa kaldırdığı-
mız Sille’de okul binamız Sille’ye yakışmayan bir görün-
tüdeydi. Orası da hem Meliha teyzemizin adını yaşata-
cak hem de çocukların içerisinde koşuşturduğu Sille 
dokusuna uygun güzel bir okul olacak. Emeği geçen 
herkese teşekkür ediyor, şehrimize hayırlı olmasını 
temenni ediyorum” dedi.
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S O S Y A L  
S O R U M L U L U K  
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B A S I N D A N  S E Ç M E L E R
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A Ç I L I Ş  T Ö R E N İ

AÇILIŞ TÖRENİ PROTOKOL ÜYELERİ VE DAVETLİLER 

NURULLAH ERCAN

Meliha Ercan Konukevi açılış törenine, Konya Valisi 
Cüneyit Orhan Toprak, Milli Savunma (E) Bakanı 
Mehmet Vecdi Gönül, Milletvekilleri, 3. Ana Jet Üs ve 
Garnizon Komutanı Tuğgeneral Fidan Yüksel, Selçuk 
Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mustafa Şahin, AK Parti il 
Başkanı Hasan Angı, protokol mensupları hayırsever-
ler, aile fertleri ve ERCAN Şirketler Topluluğu Yöneticile-
ri katıldı.

AÇILIŞ KONUŞMASINI NURULLAH ERCAN BEY YAPTI
“Sayın Bakanım, Sayın Valim, Sayın Milletvekillerimiz, 
Sayın Büyükşehir Belediye Başkanımız, Sayın Rektö-
rüm, Kıymetli Misafirler,

Bugün burada hayırsever bir kadın olan annem Meliha 
Ercan adına yaptırdığımız güzel bir tesisin resmi açılışı 
için bir araya gelmiş bulunuyoruz. Başlangıçta karde-
şim Orhan Latif ile birlikte Konya’da annemizin adına 
bir Huzurevi inşa edip Aile Bakanlığına bağışlamak 
amacıyla yola çıkmıştık.

Uygun bir arazi arayışımız sürerken o günlerde Selçuklu 
Belediye Başkanı olan Uğur İbrahim Altay beyden iki 
öneri geldi. Bunlardan birincisi Selçuk Üniversitesi 
Kampüsü içerisinde tedavi gören ve uzaktan gelen 
hastaların tedavi süresince konaklayabileceği bir 
Hasta konukevinin yapılması ikincisi ise Sille’de bir 
İlköğretim okulunun Milli Eğitime kazandırılmasıydı. Bu 
iki öneriye de Evet dedik. Bu görüşmelerimiz 2016 
yılının son aylarında oldu.

2017 yılı Şubat ayı içerisinde Konya Valisi Sayın Yakup 
CANBOLAT’ın huzurunda Protokol imza edildi. Mayıs 
ayı içerisinde inşaata başlandı. Sayın rektörümüz sağ 
olsun yer tahsisi ve inşaat sırasında her türlü kolaylığı 
gösterdi ve bu sayede inşaat kısa sürede tamamlandı. 
2018 yılı Mart ayı başında Konukevi inşaatı, Elektrik ve 
Mekanik Tesisatları tamamlanarak Selçuk Üniversitesi-
ne teslim edildi. Mayıs ayı içerisinde de Tesiste hasta ve 
hasta yakınlarının kabulüne başlandı.

Meliha Ercan Hasta Konukevi, yaklaşık 1.000 m2 arsa 
üzerinde bodrum, zemin, artı iki kat olarak inşa edilmiş-
tir. Toplam kapalı alan 4.000 m2 civarındadır. Konukevi 
49 Oda ve 98 yataklı olarak ve otel konforunda hizmet 
verecek şekilde projelendirilmiştir.

Selçuk Üniversitesi Tıp Fakültesi Hastanesinde tedavi 
görüp konaklama yeri bulmakta güçlük çeken, otomo-
bil içlerinde, ağaç altlarında veya bankların üzerinde 
geceyi geçirmek zorunda kalan, hastalığının yanı sıra 
bir de konaklama derdi yaşayan dar gelirli insanların 
derdine kısmen de olsa çare olabildiysek ne mutlu.

Tesisin yapılmasına vesile olan Büyükşehir Belediye 
Başkanımız Sayın Uğur İbrahim Altay’a, Rektörümüz 
Sayın Mustafa Şahin’e, Hasta Konukevi'nin proje ve 
inşaatı sırasında emeği geçen herkese şükranlarımı 
sunuyorum.

Bu arada Sille’de yapmayı planladığımız huzurevi 
inşaatına bugünlerde başlamayı ve ilköğretim okulu 
inşaatına da proje onaylarından ve yer tesliminden 
sonra başlayıp bir an önce bitirmeyi arzu ediyoruz. 
Allah sağlık verdikçe bu ve benzeri hayra yönelik 
hizmetler yapma, yeni tesisler inşa etme niyet ve 
arzusunda olduğumuzun da bilinmesini istiyorum.

Kardeşim Orhan Latif ile birlikte Meliha Ercan 
Konukevi’nin yapılış maksadına uygun bir şekilde 
kullanılmasını temenni ediyor, bu vesile ile annemizi 
rahmetle anıyoruz. Bu tesis var olduğu müddetçe onun 
hayırla yad edilmesi ümidini taşıyoruz.” diyen Nurullah 
ERCAN;
“Kardeşim ve ailem adına hepinizi saygıyla selamlıyo-
rum.“ diyerek konuşmasını tamamladı.
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REKTÖR MUSTAFA ŞAHİN

MİLLİ SAVUNMA (E) BAKANI VECDİ GÖNÜL

İKİNCİ KONUŞMACI SELÇUK ÜNİVERSİTESİ REKTÖRÜ 
SAYIN PROF.DR. MUSTAFA ŞAHİN 
“44 yıldır Selçuk Üniversitesi ülkemize büyük hizmetler 
vermektedir. Bu tesis 2017 yılının sonuna doğru günde-
me geldi. Sağ olsunlar Nurullah Ercan Bey annesi ve 
babası adına Akören ilçemizde bulunan Akören Ali Rıza 
Ercan Meslek yüksek Okulunun hamiliğini yapmakta, 
yetmedi arazi verdi, yetmedi bir öğrenci yurdu verdi. O 
da yetmedi 98 yataklı bu tesisimizi yaptı.

Böyle bir tesis gerçekten ihtiyaç olan bir tesisti. Bu tesis 
Selçuk Üniversitesi Vakfı tarafından işletiliyor bağışlar-
la yönetiliyor. Hasta ve yakını hastaneden yazılı kâğıtla 
geldiklerinde konaklanmaktadırlar.

Bu vesileyle başta Ercan ailesine çok teşekkür ediyo-
rum. Bütün yükleri ve sorumlulukları, vatandaşın ihtiya-
cını devlete yüklemek büyük haksızlık vatandaşların da 
devlete hizmet noktasında elini taşın altına koyması 
gerekiyor.

Allah var etsin, çok daha fazlasını versin” diye konuştu.

ÜÇÜNCÜ KONUŞMACI ERCAN AİLESİNİN YAKIN 
DOSTU OLAN MİLLİ SAVUNMA (E) BAKANI SAYIN 
VECDİ GÖNÜL
“Ben ilkokul, ortaokul ve liseyi Konya’da okudum. 
Bugün en anlamlı olan Ercan ailesi ile karşılıklı komşu-
luğumuzdur. Anne ve babalarımız dosttular. Ercan 
ailesi Çumra’nın geniş arazi sahibi asil bir ailesiydi.

Nurullah’ın annesi bana “bu çocuğu al okula kaydettir” 
dedi. Ben de elinden tutup okula götürdüm. İyi bir 
başlangıç yapmışız.  Sonradan hayatın devam eden 
kısmında hep beraber olduk, birbirimize yaslandık. 
Meliha Hanım'ın babası bir beydi, bir asilzade… Onların 
evinde yemek yememiş insan çok azdır.

Nerede bir sahipsiz varsa Meliha hanım onların hamisi-
dir. Erkek olsun kız olsun onlarca kız çocuğunu almış 
yetiştirmiş terbiye etmiş evlendirmiş ve ömürleri 
boyunca da elleri üzerinde olmuştur. Bu asil hanıme-
fendinin adının böyle şifa veren bir kurumun alnında 
yer alması çok yerinde olmuştur.

Keşke aramızda ailelerimizin oturup kalkacağı başka 
Meliha hanımlar da olsaydı. Ama Nurullah onu devam 
ettiriyor, Orhan devam ettiriyor. Yaptıkları hayırlarla 
eminim gerçekten anılmaya layık, yad edilmeye layık, 
unutulmayacak isimleri, unutulmayacak eserlerle 
devam ettiriyorlar.

Doğrusu bu işe kucak açmalarından dolayı üniversite-
mizi, rektörümüzü tebrik ediyorum. Öyle anlaşılıyor ki 
Nurullah’ın, Meliha hanımın, olduğu kadar rektörümü-
zün ve arkadaşlarının sevap defteri ebediyyen açık 
kalacak. Burada kalanlar onlara dua ettiği müddetçe…

Müessesenin hayır dağıtmasını, şifa dağıtmasını 
temenni ediyor, Allah adetlerini artırsın diyor, hepinizi 
saygıyla selamlıyorum.” dedi.



S
O

S
Y

A
L

 
S

O
R

U
M

L
U

L
U

K
 

P
R

O
J

E
L

E
R

İ

26

KONYA VALİSİ CÜNEYİT ORHAN TOPRAK

SON KONUŞMACI KONYA VALİSİ SAYIN
CÜNEYİT ORHAN TOPRAK OLDU
“Bugün burada çok anlamlı bir açılış vesilesiyle burada-
yız. Öncellikle Nurullah Ercan Bey'e ilimiz ve üniversite-
miz herkes adına özellikle teşekkürlerimi sunmak istiyo-
rum.

Zenginlik ve servet herkese nasip olabilir. Ama asıl olan 
kazanılan paranın nasıl değerlendirildiğidir.

Kazanmış olduğu serveti insanın faydasına harcayan 
can atan insanları da çok sık olmasa da görüyoruz 
bence asıl güzel olan bu; veren el alan elden daha 
üstündür.

Meliha Hanımı da rahmetle anıyoruz, böyle güzel evlat-
lar yetiştirmiş. Çok önemli bir yatırım için bugün burada-
yız. İlimize böyle bir tesis kazandırdığı için Ercan ailesine 
teşekkürlerimizi sunuyoruz.

Hizmetlerin, yatırımların önünü açtığı için Rektörümüze 
teşekkür ediyoruz” diye konuştu.

AÇILIŞ TÖRENİ KURDELA KESİLİYOR

AİLE FERTLERİ VE 
AÇILIŞA GELEN AKÖRENLİLER

A Ç I L I Ş  T Ö R E N İ  V E  

B A S I N D A K İ  YA N S I M A L A R I
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B O Z Ü Y Ü K  
M E L İ H A  E R C A N  
O R T A O K U L U

Bozüyük Meliha Ercan Ortaokulu, 
BİEN Seramik A.Ş. Yönetim Kurulu başkanı Nurullah 
ERCAN tarafından kızı Meliha ERCAN adına yapılmış-
tır. Okul inşaatına 2017 yılında başlanılmış, 27.08.2019 
tarihinde Milli Eğitim Müdürlüğü'ne teslim edilmiştir. 
2019-2020 eğitim öğretim yılında hizmet vermeye 
başlamıştır.

Okul inşaatı 7.500 m2 alan üzerinde 24 derslik, iki fen 
laboratuvarı, bilişim teknolojileri sınıfı, konferans 
salonu, spor salonu, kütüphane ve idari mekanlardan 
oluşmaktadır. Okulda 755 öğrenci eğitim görmekte-
dir.

YAKIN PLAN

OKUL ÖĞRENCİLERİ İLE GÜZELDİR
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BİLECİK VALİSİ SÜLEYMAN ELBAN

İ Ş  A D A M I N D A N  
E Ğ İ T İ M E  D E S T E K

PROTOKOL İMZA TÖRENİ (BASIN)

BİLECİK İL MİLLİ EĞİTİM MÜDÜRÜ 
FAZİLET DURMUŞ HİTAP EDİYOR

Bozüyük ilçesine hayırsever iş adamı Nurullah Ercan 
tarafından yaptırılacak 24 derslikli bir okul protokolü 
düzenlenen törenle imzalandı.

Valimiz Süleyman Elban, Valilik binasında düzenlenen 
protokol töreninde, hayırsever iş adamımız tarafından 
Bozüyük ilçesine yapılacak okulun protokolü için bir 
araya geldiklerini söyledi.

Bugünün kendileri için anlamlı ve önemli bir gün 
olduğunu ifade eden Valimiz Elban, şöyle konuştu:   
‘’Hayırsever iş adamımız Nurullah Ercan ile okul yapımı 
için görüştüğümüzde, güzel bir proje olmasını arzu 
ettiklerini ifade ettiler. Hazırlanan projeden çok 
etkilendim. Gerçekten kişisel olarak benim hem derslik 
hem de diğer aktivite, alan ve salonları açısından güzel 
bir proje oldu. Mimari açıdan da özel bir proje olacağı-
nı düşünüyorum. Dolayısıyla da Bozüyük’e de yakışa-
cak bir proje olacak. Temenni ediyorum ki kısa bir süre 
içerisinde bu proje hayata geçirilecek. Böylece bu alan 

içerisinde fiziki açıdan çok uygun olmayan bir yerde 
eğitim gören öğrencilerimiz hem mevki olarak hem de 
daha uygun fiziki şartlarda eğitim ve öğretim hizmeti-
ne de kavuşmuş olacaklar. Ben bu projenin gerçekleş-
mesinde katkısı olanlara teşekkür ediyorum. Bu proje-
nin ilimize hayırlar ve uğurlar getirmesini temenni 
ediyorum.’’ diye konuştu.

İl Milli Eğitim Müdürü Fazilet Durmuş ise Bozüyük’te 4 
bin 630 metrekare alan üzerinde kurulu 12 derslikli 
Çitosan ilkokulunun yerine, Bien Seramik’e ait 7 bin 
500 metrekare arsa üzerine iş adamımız Nurullah 
Ercan’ın destekleriyle rahmetli kızı Meliha Ercan’ın 
ismini vermek üzere 24 derslikli bir okul protokolü 
imzalayacaklarını belirterek, ‘’İlçe Kaymakamlığımızla 
Bozüyük’te Seramik ve Cam Teknolojisi üzerine Mesleki 
Teknik Anadolu Lisesi açacağız. Bien Seramik’in 
destekleriyle en az 10 öğrencimize burs sağlanacak. 
Bu protokolle kaliteli insan gücünü yetiştirmek üzere 
burs ve okul-sanayi işbirliği yapmış olacağız.’’ dedi. 
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BİEN SERAMİK YÖNETİM KURULU BAŞKANI NURULLAH ERCAN

MİLLİ EĞİTİM MÜDÜRÜ FAZİLET DURMUŞ, 
VALİ SÜLEYMAN ELBAN VE NURULLAH ERCAN 
(12 NİSAN 2017)

N U R U L L A H  E R C A N  
P R O T O K O L  İ M Z A  T Ö R E N İ N D E  
K O N U Ş M A  YA P I Y O R  
İş adamı Nurullah Ercan da uzun zamandır 
yapmak istedikleri bir proje olduğunu belirterek, 
‘’İnşallah bu projemizi gerçekleştireceğiz. Bunun 
mutluluğu içerisindeyim. Tabi esas mutluluk ise 
tamamlandığı zaman olacak ve o zaman daha 
büyük mutluluk duyacağım.’’ diye konuştu.

Konuşmaların ardından Valimiz Elban, Bozüyük 
Kaymakamı Hasan Yaman, İl Milli Eğitim Müdürü 
Durmuş ve iş adamı Ercan, 24 derslikli ortaoku-
lun protokolünü imzaladı.
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M A N AV G A T  
M E L İ H A  E R C A N  

E N G E L S İ Z  
YA Ş A M  

M E R K E Z İ

RESTORE EDİLEREK HİZMETE AÇILAN MELİHA ERCAN ENGELSİZ YAŞAM MERKEZİ

Manavgat Belediyesi mülkiyetinde bulunan eski Ilıca 
Belediyesi hizmet binası, hayırsever Nurullah Ercan’ın 
desteği ile Engelsiz Yaşam Merkezi’ne dönüştürüldü.

Meliha Ercan Engelsiz Yaşam Merkezinde el sanatları, 
müzik atölyeleri, nefes kreşi, görme engellilerin kullana-
cağı kütüphane, seracılık eğitimleri, danışmanlık 
hizmetleri bulunacak.

Amaç engelli dostların hayatına dokunabilmek. Engelsiz 
yaşam merkezi buradan faydalanacak olan Manavgat 
ilçesinde yaşayan 2400 engelli vatandaşımızın hayatı-
na artı değer katacak.
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A Ç I L I Ş  T Ö R E N İ  ( B A S I N )

MELİHA ERCAN ENGELSİZ YAŞAM MERKEZİ. MANAVGAT 04.03.2019

E N G E L S İ Z  YA Ş A M  
M E R K E Z İ  A Ç I L D I
Açılış törenine Manavgat Belediye Başkanı 
Şükrü Sözen, CHP Manavgat İlçe Başkanı Aliye 
Coşar, İyi Parti Manavgat İlçe Başkanı Hatice 
Avcı, MATSO Başkanı Ahmet Boztaş, oda ve 
dernek başkanları, sivil toplum örgütü temsilci-
leri, muhtarlar, engelli vatandaşlar, basın 
mensupları ve Manavgat halkı katıldı.

Rahmetli annelerinin adının verildiği Meliha 
Ercan Engelsiz Yaşam Merkezi’nin yapımında 
katkı veren işadamı Nurullah Ercan ve Ercan 
Şirketler Topluluğu Turizm Grubu yöneticileri 
Süleyman Gürpınar ve Nurullah Limoncuoğlu da 
açılışta hazır bulundu. 
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A Ç I L I Ş  T Ö R E N İ
“Annem Konya’da doğmuş ve 3 çocuk dünyaya 
getirmiştir.

Babam Ali Rıza Ercan, 1950 yılında Konya milletvekili 
olmuştur. 1988 yılında babamızı kaybettik. Babamın 
rahmetli oluşundan sonra aile varlığımızın tamamı, bir 
ağa kızı olan ve tüm hayatını çalışmaya adamış 
anneme kalmıştır.

Annem de son 2 yıla kadar ailemizin işlerini sevk ve 
idare etmiş ve bütün kazancını hayır ve hasenat 
işlerine adamıştır.

Karlı bir kış günü 26 Aralık 2016’da rahmetli olmuştur. 
Nur içinde yatsın Allah rahmet eylesin.

Bize bu imkanı veren Sayın Belediye Başkanımız Şükrü 
Sözen’e teşekkür ederiz. Yapılan bu tesisin Manavgat 
halkına hayırlı uğurlu olmasını temenni ediyorum” dedi.

Saygı duruşu ve İstiklal Marşı’nın okunmasından sonra 
işadamı Nurullah Ercan duygu ve düşüncelerini 
duygusal bir şekilde Manavgat halkıyla paylaştı.

Ercan, hayırsever anneleri rahmetli Meliha Ercan’ın 
adının verildiği merkezi Manavgat halkına kazandırmış 
olmaktan büyük memnuniyet duyduğunu söyledi. 
Ercan, “2018 İlkbaharında Şükrü Başkanımız, bizi davet 
ederek bu tesisin engelsiz yaşam merkezi olarak 
düzenlenerek annem Meliha Ercan’ın adının verilmesini 
teklif etti.

Tesisin rahmetli annemin hayırseverliğinin devamına 
katkısının bulunacağına inanıyorum.“
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S Ö Z E N ;  “ E N  
B Ü Y Ü K  E N G E L  
S E V G İ S İ Z L İ K T İ R ”
Manavgat Belediye Başkanı Şükrü Sözen ise, 
“Rahmetli Meliha Ercan hanımefendinin adına 
kurgulanan engelsiz yaşam merkezimizin 
açılışında hep birlikteyiz. Meliha Ercan Hanıme-
fendi’ye Allah’tan rahmet diliyoruz. Huzurlu 
yatsın. Mekanı cennet olsun.

Uzun zamandır pek çok projenin temelini attık. 
Açılışlar yaptık. Bu mutluluğu pek çok kez 
yaşadık. Ama bizleri en çok mutlu eden 
heyecanlandıran, en anlamlı neticeye giden bir 
projedir bu.

Kıymetli beyefendiye konuyu açtık geri çevirme-
di. Beraberce yola çıktık. Kentimizin, güzelleşir-
ken çağdaş bir seviyeye çıkması için sadece 
belediyeler değil duyarlı insanların destekleri de 
önemlidir.

Bir tek şeyi son derece önemsiyoruz. Hayatı 
paylaşmamız gerekiyor. O zaman çok daha 
anlamlı olacağını düşünüyorum.

Toplumda en büyük engelin sevgisizlik olduğuna 
inanıyorum. Sevgi, hoşgörü olduktan sonra 
herşey güzel olur. Böyle olursa toplum olarak her 
engeli aşarız. Bu süreye ciddi katkısı olacağına 
yürekten inandığım tesisin açılışı bizi çok mutlu 
etti” dedi.

Merkezle ilgili bilgiler de veren Başkan Sözen, 
“Merkezimizde el sanatları, müzik atölyeleri, 
nefes kreşi, görme engellilerimizin kullanacağı 
kütüphane, seracılık eğitimleri, danışmanlık 
hizmetleri bulunacak.

Amacımız bu dostlarımızın hayatına dokunabil-
mek. Toplumun bir kesimi mutlu olursa bir şeyler 
eksik kalır. Hepimiz yaşama heyecanla bakabi-
lirsek, o zaman sorunlarını aşmış gerçek anlam-
da aile olmuş bir toplum yaratabiliriz.

Bu bina son seçimden sonra tasfiye komisyonu 
eliyle Milli Eğitim Bakanlığı’na verilmişti. Biz de bu 
yatırımların bölgede kalmasını istediğimiz için 
dava açmıştık. Kazandık. Bu mücadeleyi iyi ki 
vermişiz.

Başta Nurullah beye, ekibine, Manavgat Beledi-
yesi Ekibimize, bizlerin yanında olan sizlere 
yürekten teşekkür ediyorum.

Engelsiz yaşam merkezimizin buradan faydala-
nacak olan kardeşlerimizin hayatına artı değer 
katmasını diliyorum. Manavgat’ımızda yaşayan 
2400 engelli vatandaşımıza hayırlı olmasını 
yürekten diliyorum” dedi.
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“ E N  B Ü Y Ü K  
E N G E L  

S E V G İ S İ Z L İ K T İ R ”

Başkan Şükrü Sözen, daha sonra binanın 
düzenlenmesinde katkı veren Nurullah 
Ercan’a bir plaket sundu.

ENGELLİ DOSTLAR VE DAVETLİLER İÇ İÇEYDİ 

H AY I R S E V E R  
İ Ş  A D A M I N A  
P L A K E T
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S O S Y A L  
S O R U M L U L U K  
P R O J E L E R İ

A Ç I L I Ş  T Ö R E N İ N D E N  

G Ö R Ü N T Ü L E R



BİEN SERAMİK BİLGİ EVİ

Bilecik ilinde BİEN Seramik’in katkıları ile hayata geçen 
Bilgi Evi projesi; geleceğin teminatı çocukların eğitimden 
kültüre, değerlerden bilişime birçok alanda eğitim 
alacakları bir alan olacak.
Anaokulundan, ilkokula; lise ve üniversite öğrencilerine 
kadar 7’den 70’e her bireyin ve ailenin eğitim alabileceği 
Bilecik Belediyesi Bilgi Evi’nde; dersliklerden, etüt salon-
larına; rehberlik ve psikolojik danışmanlık hizmetlerin-
den, kütüphanesine; bilişim laboratuvarlarından, anao-
kuluna ve dezavantajlı grupta yer alan vatandaşlara 
hizmet verecek.
Bilgi Evi, Bilecik’te Bahçelievler Mahallesinde, Ankara-İs-
tanbul yolu üzerinde; Bilecik Belediyesi Şeyh Edebali 
Kültür Kongre Merkezi, Bilecik Belediyesi Yaşayan Şehir 
Müzesi, Gençlik Spor Bakanlığı Gençlik Merkezi, Milli 
Eğitim Müdürlüğü Halk Eğitim ve Öğretmenevi, Bahçe-
lievler Mahalle konağı gibi alanlarına yakınlığı ile strate-
jik bir öneme sahip. 2500 m2 arsa içerisinde 505 m2 
taban alanı üzerinde 4 katlı olarak inşa edildi. BİLGİ EVİ'NDEN GÖRÜNTÜLER
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B İ E N  S E R A M İ K  B İ L G İ  E V İ  /  
B İ L E C İ K  B E L E D İ Y E S İ  B İ L E C İ K  B İ L G İ  E V İ
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S O S Y A L  
S O R U M L U L U K  
P R O J E L E R İ

NURULLAH ERCAN – SELİM YAĞCI

B İ L G İ  E V İ  P R O T O K O L Ü  İ M Z A  T Ö R E N İ

13.04.2017 12:09 BASIN
Projesi Bilecik Belediyesince hazırlanan ve yapımı bir 
seramik fabrikası tarafından gerçekleştirilecek olan 
Bilecik Belediyesi Bilgi Evi’nin protokolü imzalandı.

Protokol törenine Bilecik Belediye Başkanı Selim 
Yağcı, Bilecik’te faaliyet gösteren bir seramik fabrika-
sının Yönetim Kurulu Başkanı Nurullah Ercan, Bilecik 
Belediye Başkan Yardımcısı Nihat Can ve fabrika 
yöneticileri katıldı. Yapılan protokol töreninde açıkla-
ma yapan Bilecik Belediye Başkanı Selim Yağcı, 
Bilecik Belediyesi olarak çocuklara ve vatandaşlara 
güzel hizmetler yaptıklarını belirtti. Yağcı, “Ancak 
bizim hizmet anlayışımızın odak noktasında çocukla-
rımız ve gençlerimiz var. Bununla birlikte dezavantajlı 
grupta dediğimiz insanlarımız ile pozitif ayrımcılık 
yapacağımız kesimdeki insanlarımız için de büyük 
hassasiyet gösteriyoruz. Bu dönem programımız 
içine aldığımız Bilgi Evi’nin, şehrimizin sanayi ve 
ekonomideki büyük değeri olan Bien Seramik ile 
birlikte ortak bir projeyi paylaşmanın mutluluğunu 
yaşıyoruz. Öncelikle bizlerle birlikte böyle bir çalışma-
da hareket ettiğiniz için çok teşekkür ediyorum. 
İnşallah bu proje yaklaşık 450 metrekare alan üzerin-
de 5 katlı bir yapı olacak. İlk katında güzel bir kreş 
olacak. Özellikle işe giden hanım kardeşlerimiz ile 
geliri az olan kardeşlerimize hizmet verecek bir kreş 
olacak. Birinci katında buna ilişkin olarak engelli 
kardeşlerimizin bir araya geleceği ve tedavi kapsa-
mında fizik ve rehabilite olacak alanlar  bulunacak. 

Bir üst katında ise ortaöğretim ve lise çağındaki 
kardeşlerimize yönelik olacak. Bu bölümde öğrenci-
lerimiz gerek kendileri gerek hocaları nezaretinde 
buralara gelip hem verimli zaman dilimi geçirebile-
cekler hem de dinlenebilecekler. Dördüncü kat ise 
üniversite öğrencilerimiz için hazırlanacak. En üst 
katta ise pozitif ayrımcılık yapmayı düşündüğümüz 
hanım kardeşlerimiz hizmet alabilecek. Kursların 
yapıldığı, sempozyumların düzenlendiği bir alan 
olacak. Şehrimizde bir ilki daha gerçekleştirmiş 
olacağız. Bu binanın fiziki şartları anlamında Bien 
Seramik firmamız katkı sunacak. İçi ve diğer alandaki 
ihtiyaçlarını da Bilecik Belediyesi olarak bizler 
üstleneceğiz.  Burası bir eğitim yuvası ve kurumu 
olacak” dedi.

“Eğitim anlamında önemli işlevler görecek bir eseri 
oluşturmanın mutluluğunu yaşıyoruz”
Bien Seramik Fabrikası Yönetim Kurulu Başkanı Nurul-
lah Ercan ise, Bilecik Belediyesi işbirliğinde eğitim 
anlamında önemli işlevler görecek bir eseri oluştur-
manın mutluluğunu yaşadıklarını belirterek, “Biz tabii 
ki 20 yıldır Bilecik’teyiz. Sanayicilik, çok zor bir meslek 
ve bizler bunu geliştirmek ve büyütmek için çok 
uğraşıyoruz. Geçtiğimiz dönem yapmış olduğumuz 
ziyarette, Belediye Başkanımızın bu konuda bizlerden 
bir talebi oldu. Bizler de ilimiz çocukları ve gençleri 
için çok önem verdiğimiz böyle bir teklife düşünme-
den olumlu cevap verdik. Hayırlısı ile bu yıl bunu 
fiiliyata geçireceğiz. İnşallah şehrimiz ve halkımıza 
hayırlı ve uğurlu olur” dedi.

Konuşmaların ardından Yağcı ve Ercan tarafından 
Bilgi Evi’nin protokolü imzalandı. – BİLECİK Kaynak: 
İHA
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BİLECİK BELEDİYE BAŞKANI SELİM YAĞCI NURULLAH ERCAN BEYE 
ÜZERİNDE OSMANLI DEVLETİ ARMASI BULUNAN BİR 
TABLO TAKDİM EDİYOR.

BİEN BİLGİ EVİ PROTOKOL İMZA TÖRENİNDEN GÖRÜNTÜLER
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S O S Y A L  
S O R U M L U L U K  
P R O J E L E R İ

B İ L G İ  E V İ

A N A H T A R  T E S L İ M  T Ö R E N İ

Projesi Bilecik Belediyesince hazırlanan ve yapımı Bien 
Seramik Fabrikası tarafından gerçekleştirilen Bilgi 
Evi’nin anahtar teslimi töreni gerçekleştirildi.

Bilecik merkez Bahçelievler Mahallesi’nde yer alan Bilgi 
Evi bahçesinde gerçekleştirilen törene, Bilecik Belediye 
Başkanı Nihat Can, AK Parti Bilecik Milletvekili Adayı 
Selim Yağcı, ve Bien Seramik’in Yönetim Kurulu Başkanı 
Nurullah Ercan da katıldı. Anahtar teslim töreni öncesi 
konuşma yapan Bilecik Belediye Başkanı Nihat Can, 
“Bilecik’imize böyle bir hizmeti kazandırdığı için kendi-
sine teşekkür ediyorum. Bilecik Belediyesi olarak Selim 
Yağcı’nın başkanlığı dönemindeyken beraber görüş-
melerimizde sağ olsun kendileri böyle bir hizmet etmek 
talebinde bulundular. Biz de bu talebi doğrultusunda 
bir değerlendirmeyle yer tespitini yaptık ve kendileri 
Bilecik’imize Bilgi Evi kazandırdılar. Ben Nurullah Beye 
bu hizmetinden dolayı teşekkür ediyorum. Tabi ki 
hizmetinin devamını talep ediyorum kendilerinden 
inşallah hayırlı uğurlu olur. Bu bir açılış değil, bu bir 
anahtar teslimi. Açılışını böyle büyük bir projeyi böyle 
kısa bir açılışla değil daha görkemli bir şekilde ileri ki 
zamanda inşallah yapacağız” dedi.

Başkan Can’ın konuşmalarının ardından konuşma 
yapan AK Parti Bilecik Milletvekili adayı Selim Yağcı, 
“Gerçekten Bilecik’imizde birçok sanayicimiz var. Çok 
güzel yatırımları var, büyük destek sağlıyorlar. Sanayi-
ciliğin bir de şehirle bütünleşen sosyal yönü çok önemli 
bu anlamda şehrimizin belirgin ihtiyaçları noktasında 
Bien ailesine Nurullah Beye gittiğimizde. 15 yıllık beledi-
ye başkanlığı görevimizde bizleri boş çevirmediler. 
Gerçekten şehrimizde belediyemizin çalışmaları 
noktasında her zaman çalışma arkadaşları ile birlikte 

bizlere destek olma gayreti içerisinde oldular. Bu süreç 
içerisinde böyle bir bilgi evi yapacağımızı ve sosyal 
proje olduğunu kendilerine ifade ettik ve çok kısa süre 
içerisinde hatta düşünmeden böyle bir sosyal projede 
bizlerde olmayı canı gönülden isteriz hayırlı uğurlu 
olsun dediler. Bu sözde kalmadı çok kısa bir süre 
içerisinde A’dan Z’ye olan kadar tüm şekilde bu inşaatı 
bu yapıyı tamamlayarak bugün anahtar teslim töreni-
ne geldik. Daha öncesinde bitti ama biliyorsunuz 
malum bizlerin idari ve siyasi sebepleri süresince bir iki 
aylık gecikmeyle sizlerin huzurundayız. Gerçekten 
şehrimizde sosyal proje noktasında çok güzel bir 
örneğini ortaya koydular. Ben eminim ki Bilecik Beledi-
yesi bu teslim edilen binayı toplumumuzun gençlerimi-
zin, çocuklarımızın en iyi faydalanacağı şekilde değer-
lendirecektir. Bilecik Belediyesi olarak 1’nci katı çocuk 
kreşi olarak okul öncesi eğitim alanı olarak planladık. 
2’nci kat Bilecik’te ve Türkiye'nin birçok yerinde örnek 
olacak özel bir alan olacak” dedi.

“Engelli konukevi olacak”
AK Parti Bilecik Milletvekili adayı Selim Yağcı, konuş-
masının devamında bilgi evinin bir bölümünün engelli 
konukevi olacağını belirterek, “Özellikle engelli çocuk-
ları olan aileler bu anlamda çocuklarını emanet 
edecekleri pazara giderken, hastaneye giderken, özel 
zamanlarda birkaç saat emanet edecekleri bir yer 
bulamıyorlar. Bilecik Belediyesi bu sosyal  sorumluluğu 
bu binada üstlenerek buna ilişkin olarak bu görevi 
yapacak. Kalan katlara ilişkin de gerçekten Bilecik 
Belediyesi, İl Özel İdaresi ortak bir proje yaparak bilim 
merkezi olması noktasında kalkınma ajansına 6 milyon 
Lira civarında bir proje sunuldu. İnşallah onların da ilk 
aşamada kabulleri yapıldı. O da yılsonuna kadar 

gerçekleşerek Bilecik’in artık Bursa’ya İzmit’e diğer 
noktalara gitmesine gerek kalmadan çocuklarımızın 
gelip bilgi ve deneyimlerini arttıracakları bir bilim 
merkezi oluşturulacak. Uzay teknolojileri bilim merkezi 
noktalarında bir çalışmayı gerçekleştirecek” dedi.

Fabrikanın Yönetim Kurulu Başkanı Nurullah Ercan ise;  
20 yıldır Bilecik’te hizmet ettiklerini anlatarak, “Başla-
dığımızdan bu yana gece gündüz iş yerimizi geliştirme-
ye uğraştık, çok şükür onu bir seviyeye getirdik. İnşallah 
daha da devam edecek. Bu arada Bozüyük’te de bir 
lise inşaatımıza başladık. Allah kaza bela vermezse 
önümüzdeki sene sezonuna yetiştirmeye çalışacağız. 
Bir de herhalde Türkiye’nin en güzel lisesi olacak. Bunu 
niye söylüyorum? Kızımın adına yapıyoruz orayı da. 
Yaşamımız boyunca iş hayatımız geliştikçe ondan 
sonraki bütün hedefimiz bu yatırımlarımızda, bu 
yardımlarımızda, bu halkla birleşmemizde devam 
etmeye çalışacağız” dedi.

Nurullah Ercan konuşmanın ardından, yapımı tamam-
lanan Bilgi Evi’nin anahtarını Bilecik Belediye Başkanı 
Nihat Can’a teslim etti.”
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BİLGİ EVİ ANAHTAR TESLİM TÖRENİ BELEDİYE BAŞKANI NİHAT CAN, 
NURULLAH ERCAN VE ESKİ BELEDİYE BAŞKANI VE MİLLETVEKİLİ SELİM YAĞCI 

Projesi Bilecik Belediyesince hazırlanan ve yapımı Bien 
Seramik Fabrikası tarafından gerçekleştirilen Bilgi 
Evi’nin anahtar teslimi töreni gerçekleştirildi.

Bilecik merkez Bahçelievler Mahallesi’nde yer alan Bilgi 
Evi bahçesinde gerçekleştirilen törene, Bilecik Belediye 
Başkanı Nihat Can, AK Parti Bilecik Milletvekili Adayı 
Selim Yağcı, ve Bien Seramik’in Yönetim Kurulu Başkanı 
Nurullah Ercan da katıldı. Anahtar teslim töreni öncesi 
konuşma yapan Bilecik Belediye Başkanı Nihat Can, 
“Bilecik’imize böyle bir hizmeti kazandırdığı için kendi-
sine teşekkür ediyorum. Bilecik Belediyesi olarak Selim 
Yağcı’nın başkanlığı dönemindeyken beraber görüş-
melerimizde sağ olsun kendileri böyle bir hizmet etmek 
talebinde bulundular. Biz de bu talebi doğrultusunda 
bir değerlendirmeyle yer tespitini yaptık ve kendileri 
Bilecik’imize Bilgi Evi kazandırdılar. Ben Nurullah Beye 
bu hizmetinden dolayı teşekkür ediyorum. Tabi ki 
hizmetinin devamını talep ediyorum kendilerinden 
inşallah hayırlı uğurlu olur. Bu bir açılış değil, bu bir 
anahtar teslimi. Açılışını böyle büyük bir projeyi böyle 
kısa bir açılışla değil daha görkemli bir şekilde ileri ki 
zamanda inşallah yapacağız” dedi.

Başkan Can’ın konuşmalarının ardından konuşma 
yapan AK Parti Bilecik Milletvekili adayı Selim Yağcı, 
“Gerçekten Bilecik’imizde birçok sanayicimiz var. Çok 
güzel yatırımları var, büyük destek sağlıyorlar. Sanayi-
ciliğin bir de şehirle bütünleşen sosyal yönü çok önemli 
bu anlamda şehrimizin belirgin ihtiyaçları noktasında 
Bien ailesine Nurullah Beye gittiğimizde. 15 yıllık beledi-
ye başkanlığı görevimizde bizleri boş çevirmediler. 
Gerçekten şehrimizde belediyemizin çalışmaları 
noktasında her zaman çalışma arkadaşları ile birlikte 

bizlere destek olma gayreti içerisinde oldular. Bu süreç 
içerisinde böyle bir bilgi evi yapacağımızı ve sosyal 
proje olduğunu kendilerine ifade ettik ve çok kısa süre 
içerisinde hatta düşünmeden böyle bir sosyal projede 
bizlerde olmayı canı gönülden isteriz hayırlı uğurlu 
olsun dediler. Bu sözde kalmadı çok kısa bir süre 
içerisinde A’dan Z’ye olan kadar tüm şekilde bu inşaatı 
bu yapıyı tamamlayarak bugün anahtar teslim töreni-
ne geldik. Daha öncesinde bitti ama biliyorsunuz 
malum bizlerin idari ve siyasi sebepleri süresince bir iki 
aylık gecikmeyle sizlerin huzurundayız. Gerçekten 
şehrimizde sosyal proje noktasında çok güzel bir 
örneğini ortaya koydular. Ben eminim ki Bilecik Beledi-
yesi bu teslim edilen binayı toplumumuzun gençlerimi-
zin, çocuklarımızın en iyi faydalanacağı şekilde değer-
lendirecektir. Bilecik Belediyesi olarak 1’nci katı çocuk 
kreşi olarak okul öncesi eğitim alanı olarak planladık. 
2’nci kat Bilecik’te ve Türkiye'nin birçok yerinde örnek 
olacak özel bir alan olacak” dedi.

“Engelli konukevi olacak”
AK Parti Bilecik Milletvekili adayı Selim Yağcı, konuş-
masının devamında bilgi evinin bir bölümünün engelli 
konukevi olacağını belirterek, “Özellikle engelli çocuk-
ları olan aileler bu anlamda çocuklarını emanet 
edecekleri pazara giderken, hastaneye giderken, özel 
zamanlarda birkaç saat emanet edecekleri bir yer 
bulamıyorlar. Bilecik Belediyesi bu sosyal  sorumluluğu 
bu binada üstlenerek buna ilişkin olarak bu görevi 
yapacak. Kalan katlara ilişkin de gerçekten Bilecik 
Belediyesi, İl Özel İdaresi ortak bir proje yaparak bilim 
merkezi olması noktasında kalkınma ajansına 6 milyon 
Lira civarında bir proje sunuldu. İnşallah onların da ilk 
aşamada kabulleri yapıldı. O da yılsonuna kadar 

gerçekleşerek Bilecik’in artık Bursa’ya İzmit’e diğer 
noktalara gitmesine gerek kalmadan çocuklarımızın 
gelip bilgi ve deneyimlerini arttıracakları bir bilim 
merkezi oluşturulacak. Uzay teknolojileri bilim merkezi 
noktalarında bir çalışmayı gerçekleştirecek” dedi.

Fabrikanın Yönetim Kurulu Başkanı Nurullah Ercan ise;  
20 yıldır Bilecik’te hizmet ettiklerini anlatarak, “Başla-
dığımızdan bu yana gece gündüz iş yerimizi geliştirme-
ye uğraştık, çok şükür onu bir seviyeye getirdik. İnşallah 
daha da devam edecek. Bu arada Bozüyük’te de bir 
lise inşaatımıza başladık. Allah kaza bela vermezse 
önümüzdeki sene sezonuna yetiştirmeye çalışacağız. 
Bir de herhalde Türkiye’nin en güzel lisesi olacak. Bunu 
niye söylüyorum? Kızımın adına yapıyoruz orayı da. 
Yaşamımız boyunca iş hayatımız geliştikçe ondan 
sonraki bütün hedefimiz bu yatırımlarımızda, bu 
yardımlarımızda, bu halkla birleşmemizde devam 
etmeye çalışacağız” dedi.

Nurullah Ercan konuşmanın ardından, yapımı tamam-
lanan Bilgi Evi’nin anahtarını Bilecik Belediye Başkanı 
Nihat Can’a teslim etti.”
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V E  R E S M İ  A Ç I L I Ş  

Ercan Şirketler Topluluğu ve Bien Yönetim Kurulu 
Başkanı Nurullah Ercan tarafından yaptırılan ‘’Bien 
Seramik Bilgi Evi’’ Bilecik Belediyesi’ne teslim edildi. 
Bien Seramik Bilgi Evi’nin açılışında düzenlenen ‘’Çocuk 
Şenliği’’ ile proje kapsamında yer alan Çocuk Sosyal 
Tesisi 3 Şubat’ta hizmete açıldı. (03 Şubat 2020)

Açılış töreninde konuşma yapan Bilecik Belediye 
Başkanı Semih Şahin, Bien Kurucusu Nurullah Ercan’a 
teşekkür ederek başladı. Çocukların önemini vurgula-
yan Şahin, ‘’Benim için hizmet çocuklara yapılan 
hizmettir. Bilecik halkına her alanda hizmet sunuyoruz 
fakat hep belirttiğim gibi öncelik çocuklarımız için 
yapılan hizmettir. Bu proje gibi önümüzdeki dört yıl 
boyunca çocuklarımız için daha birçok proje yapmayı 
planlıyoruz. Çünkü çocuklarımızın akılcı bir eğitim 
almasını önemsiyoruz. Düşünen, geliştiren, sorgulayan 
çocuklar yetiştirirsek ülkemiz çağdaş, modern bir ülke 
olacaktır. Biz Bilecik’te buna öncülük etmek istiyoruz. 
Bu konuda Bilecik halkının da bizleri destekleyeceğin-
den eminiz. Bu tür birimleri tüm mahallelerimize getire-
ceğiz’’ dedi. Başkan, konuşmasının ardından tesisin 
tüm alt yapısını gerçekleştiren ve bu binayı Bilecik’e 
kazandıran Sayın Nurullah Ercan’a teşekkür plaketi 
verdi.

Başkan Şahin’in ardından duygularını dile getiren 
Bien’in kurucusu Nurullah Ercan, ‘’1998’den beri Ercan 
Topluluğu olarak bölgedeyiz. 23’üncü yılın içindeyiz. Bu 
süreçte gece gündüz çalışarak şirketlerimizi büyütmeyi 
hedefledik ve Bilecik halkına iş yeri desteği sağlamak 
için uğraştık. Biz de artık Bilecik’li sayılırız.

Bugün bölgede üç fabrika olarak faaliyetlerimizi 
sürdürüyoruz. Bölge halkına da sosyal desteğimiz 
olsun diye bu tesisi kurduk. Bilecik halkımıza hayırlı ve 
uğurlu olmasını diliyorum’’ dedi.

Açılan Çocuk Sosyal Tesisi 3-6 yaş arasında 50 çocuğa 
hizmet verecek. İçinde oyun alanlarının bulunduğu 3 
ayrı sınıftan oluşan çocuk sosyal tesisine ek olarak 
binada birçok etüt merkezi, engelli vatandaşlara özel 
bölüm ve yetişkinler için de bir sosyal tesis yer alıyor.

Açılışa Bilecik Belediye Başkanı Semih Şahin, Ercan 
Şirketler Topluluğu ve Bien Yönetim Kurulu Başkanı 
Nurullah Ercan, Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Ali 
Ercan ve Bien çalışanları katıldı. 
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O D U N B O Ğ A Z I  K Ö Y Ü  M İ S A F İ R H A N E S İ  

Odunboğazı Köyü Ankara’ya 110 km, Şereflikoçhisar’a 
48 km Ankara Aksaray Karayoluna 15 km mesafededir. 
Nurullah Ercan 1964 yılında Maden Yüksek Mühendisi 
olarak ODTÜ’den mezun olduktan sonra askerlik 
hizmetini 1966 – 1967 yıllarında yedeksubay öğretmen 
olarak Şereflikoçhisar’a bağlı Odunboğazı köyünde 
yapmıştır. Odunboğazı köylüleri genç öğretmene 
büyük bir sevgi ve muhabbetle sahip çıkmış ve büyük 
bir misafirperverlik örneği göstermişlerdir. Nurullah Bey 
de köyün bu samimiyetini unutmamış ve köyün yetiştir-
diği gençlerin önemli bir kısmını işyerlerinde istihdam 
etmiştir. Uzun yıllar muhasebe müdürlüğü yapan ve 
Nurullah Beyin okuldan öğrencisi olan Kasım Karataş, 
Ergin Yıldırım, Servet Karataş, Adem Genç bu isimler-
den bazılarıdır. Okul müdürünün o yıllarda 1 yaşında 
olan oğlu Necati Koçak da bugün finans bölümünde 
başarılı bir şekilde görev yapmaktadır. Taşımalı 
eğitime geçildikten sonra ilkokul terkedilmiş, harabe 
haline gelmiştir. Köy muhtarlığı okul binasını konukevi 
olarak kullanılmak üzere Milli Eğitim Bakanlığı'ndan 
devralmış ve Nurullah Ercan Beyi ziyaret ederek 
binanın restorasyonu için yardım talep etmişlerdir. 
Nurullah Bey bu talebe kayıtsız kalmamış öğretmenlik 
yaptığı okul binasını restore ettirerek Odunboğazı 
köyüne konukevi olarak kazandırmıştır. Restorasyon işi 
2017 yılı Eylül ayında tamamlanmıştır. 60’lı yıllarda 
ulaşımın zorluğu hafızalardadır. Nurullah Bey köye ilk 
gelişinde ve daha sonra tatil ve bayram dönüşlerinde 
Ankara’dan Adana istikametine giden otobüsle Odun-
boğazı köyünün Ankara Aksaray karayoluna birleştiği 
noktaya kadar gelmekte burada inerek asfalt yola 15 
km mesafede olan köye yürüyerek gitmektedir. Bahar 
ve yaz aylarında çok fazla sorun teşkil etmeyen bu 
yürüyüşün kış aylarında kar ve tipili günlerdeki zorluğu 
tahmin edilebilir. 

Nurullah Bey’in kış hatırası
Karlı bir kış günü ana yolda otobüsten inen genç öğret-
men Odunboğazı köyüne doğru yürümeye başlar. 
Vakit akşama yaklaşmış, hava kararmış ve tipi artmış-
tır. Tipiyle birlikte dağ ve tepelerden köye giden yol 
kaybolmuş istikamet tayini kalmamıştır. Karanlık yoğun 
kar yağışıyla birleşince ümitsizlik artmış, kaybolma 
hissi kuvvetlenmiş. Tam da ümitlerin kaybolduğu bir 
anda Köyün köpekleri gelen yabancıya havlamaya 
başlamışlardır. İşte bu bir ümit ışığı olmuştur. Köpek 
havlamalarının artmasıyla köyün kenarında bulunan 
bir evin sahibinin dışarıya çıkması eş zamanlı olmuş, 
evin ışığının görünmesi ise zifiri karanlık bir gecenin 
ardından güneşin doğuşu kadar etkili ve ferahlatıcı 
olmuştur. Gerisi bir kandilin kör ışığında, sıcak bir oda 
ve huzurlu bir istirahattir.

Nurullah Bey bu köyde yediği bulgur pilavının tadını da 
unutmamış ama bir daha da o lezzeti bulamamıştır. 
Nasıl bulunsun ki? Bir kere buğday her şeyiyle organik, 
sonbaharda büyük kazanlarda kaynatılmış, sonbahar 
güneşinde kurutulmuş, su değirmeninde öğütülmüş, 
koyun sütünden elde edilen sadeyağda pişirilmiş ve 
içine sevgi katılmış pilavın tadı unutulur mu? Yanında 
yufka ekmek, yumrukla vurularak parçalanmış soğan 
ve koyun yoğurdundan ayran da olursa ziyafete ne 
hacet…

Nurullah Bey işte bu köye seramik fabrikaları, turizm 
işletmelerinin yöneticileri ve merkez ofis personelinin 
katılımıyla 2019 yılı temmuz ayında bir program düzen-
ledi. Anlatılanları dinlemek yetmiyordu. Yerinde görül-
meliydi. 40-50 kişilik ekip Nurullah Bey ile birlikte 
Nurullah Beyin Ankara Adana otobüsünden indiği yol 
ayrımında araçlarından indiler ve 15 km mesafedeki 
Odunboğazı köyüne doğru yürümeye başladılar. 
Yolculuk tabii ki sıcak ve yokuşlardan dolayı meşakkatli 
idi ama en azından mevsim kış değildi ve kar yolları 
kapatmamıştı. Aradan geçen uzun yıllardan sonra 
köyün yaşlıları Nurullah Beyi görmekten bir hayli mutlu 
olmuşlardı.   
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RESTORE EDİLEREK KONUKEVİ OLARAK KÖYLÜNÜN ORTAK KULLANIMINA AÇILAN İLKOKUL BİNASI

YÜRÜYÜŞÜN BAŞLANGIÇ BÖLÜMÜ NURULLAH ERCAN BEY AYNI TARİHLERDE 
OKUL MÜDÜRÜ OLAN 
NEVZAT KOÇAK BEY İLE

ALİ VE EFE ERCAN KARDEŞLER… 
BABALARININ İZİNDE…
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ZİRVEDE KISA BİR MOLA

KÖY GÖRÜNDÜ…
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KÖYE GİRİŞ… ÖNDE NURULLAH BEY, 
KASIM KARATAŞ VE HAKAN GÜNDEREN VAR… 

KÖYÜN GİRİŞİNDE KARŞILAMA VE SELAMLAŞMA

KÖYÜN GİRİŞİNDE NURULLAH BEY 
GEÇMİŞTEN BİR KESİT ANLATIYOR…

KÖYLÜLERLE SOHBET VE HATIRALAR

S O S Y A L  
S O R U M L U L U K  
P R O J E L E R İ
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BASINDAN

GEÇMİŞ ZAMAN OLUR Kİ HAYALİ CİHAN DEĞER… 
OKUL DEFTERİ…

SEYAHATE KATILANLAR VE HATIRA FOTOĞRAFI

AÇILIŞ… 2 Temmuz 2019/
Ercan Şirketler Topluluğu ve Bien Seramik’in Yönetim 
Kurulu Başkanı Nurullah Ercan, 1966-1967 yıllarında iki 
yıl askerlik görevi süresince öğretmen olarak görev 
aldığı köy okulunu yeniledi.
Kapatılan okulun çalışanları dernek kurarak Nurullah 
Ercan’dan yardım istediler. Nurullah Ercan, söz konusu 
okulun bakımsızlık ve yıkılma tehlikesi yüzünden kapa-
tıldığını öğrenince 50 yıl önce emek verdiği okulu 
yenilemeye karar verdi.
Hatıralarına sahip çıkan Ercan, gerekli yasal prosedür-
lerin ardından köy okulunu yenileyip köy konağı ve 
misafirhane olarak köye hizmete sundu.
Taşımalı Eğitim Sistemi’nden dolayı köyde yeteri kadar 
öğrenci olmadığı için okul yenilenip köy konağı ve 
misafirhane haline getirildi. Köy konağı ve misafirha-
nenin açılışı geçtiğimiz günlerde gerçekleşti.

YARIM ASIRLIK ANISINI YENİDEN İNŞA ETTİ
Ercan’ın öğretmenlik yaptığı döneme ait güzel bir 
hikayesi de var. Ercan’ın o dönem öğrencilerinden biri 
25 yıldan bu yana Ercan Şirketler Topluluğu’nda çalışı-
yor.
50 yıl önce bu okulda öğretmenlik yapan Nurullah 
Ercan açılış günü o yılları nasıl yaşadığını anlatırken 
duygulu anlar yaşadı.
İki yıl boyunca her pazar akşamı köye gelip, her cuma 
akşamı Ankara’da ki evine dönen Ercan, o dönemin 
ulaşım olanaklarının sınırlı olduğunu belirtti.

Ercan, Odunboğazı Köyü’ne ulaşabilmek için ana 
yolda inip 15 km yol yürüdüğünü, yine hafta sonu Anka-
ra’ya ailesinin yanına dönebilmek için aynı yolu tekrar 
yaya olarak kat ettiğini anlattı.
Bu köyde güzel anılar biriktirdiğini ve köyün kendisi için 
manevi değeri olduğunu da ifade eden Ercan, açılış 
töreninde bu açılışın kendi kişisel tarihindeki önemin-
den bahsetti.
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M E L İ H A  E R C A N  -   A L İ  R I Z A  E R C A N  H A T I R A  
O R M A N I  ( A K Ö R E N  B A L  O R M A N I )

ERCAN ŞİRKETLER TOPLULUĞU YÖNETİM KURULU BAŞKANI NURULLAH ERCAN, 
AKÖREN BELEDİYE BAŞKANI EKREM TULUKÇU, ORMAN BÖLGE MÜDÜRÜ V. 
MEHMET FULİN VE PROTOKOL İMZA TÖRENİNE İŞTİRAK EDEN MİSAFİRLER.

Konya – Akören Belediye Başkanı Ekrem Tulukçu’nun 
talebi üzerine Akören ilçesinde Tülce Mahallesi 
Karataş mevkiinde 991 dekar arazi üzerinde Bal 
Ormanı yapılmak üzere Orman Bölge Müdürlüğü ile 
mutabakata varılmış, 8 Mart 2019 tarihinde Konya 
Orman Bölge Müdür V. Mehmet Fulin, Akören Belediye 
Başkanı Ekrem Tulukçu ve Ercan Şirketler Topluluğu 
adına Nurullah Ercan arasında bir Mutabakat Metni 
imzalanmış, ağaçlandırma bedeli Orman Genel 
Müdürlüğü hesabına yatırılmıştır. 2019 yılı bahar 
aylarında arazi hazırlık çalışmalarına başlanılmış, 
bozuk araziler dozer ve riperle düzeltilmiş, ağaçlandır-
ma sahasının etrafı tel örgülerle çevrilmiştir. Ağaçlan-
dırma çalışmaları 2019 yılı sonbaharında başlamış, 
2020 ve 2021 yılları bahar ve sonbahar aylarında 
pandemiden kaynaklanan sebeplerden dolayı ağaç-
landırma çalışmaları zorlukla yürütülmüş. Mevsim 
şartlarının kurak geçmesi de ağaçlandırma başarısını 
etkilemiştir.

Proje kapsamında 12.169 adet ibreli, 8.680 adet 
yapraklı ağaçların yanısıra bol çiçek açan ve arıcılık 
açısından bir değer ifade eden Lavanta, adaçayı, kekik 
vb bitkilerin dikilmesi planlanmıştır. Aşağıda Orman 
Bölge Müdürlüğünün konuyla ilgili Bilgi notunda ayrın-
tılı açıklama bulunmaktadır.

AKÖREN BAL ORMANI BİLGİ NOTU
Konya İli, Akören ilçesi, Tülce Mahallesi; Karataş mevki-
inde mülkiyeti T.C. Hazine ve Maliye Bakanlığı'na ait 
olan 349 ada 80 parsel nolu 892.233,00 m2 yüzölçüm-
lü, 349 ada 81 parsel nolu 99.196,00 m2 yüzölçümlü 
taşınmazlar ağaçlandırma yapılmak üzere Orman 
Genel Müdürlüğü’ne tahsis edilmiştir. Tahsis sahasının 
43,96 hektarı tampon alan olarak proje kapsamına 
alınmamış, 51,82 hektar alanı projelendirilmiştir. Tahsis 
edilen saha Konya Orman Bölge Müdürlüğümüze bağlı 
Konya Orman İşletme Müdürlüğü, Güneysınır Orman 
İşletme Şefliği görev alanında 788 nolu bölmesinde yer 
alan Akören Bal Ormanı Projesiyle;

Bal üretim ormanında arıcılık için önemli olan doğal 
haldeki meşe, ahlat, alıç gibi ağaçların restorasyonu, 
bozuk vasıfta olan orman alanlarının meşe, ahlat, alıç, 
ıhlamur gibi bol çiçekli ağaç türleri ile rehabilitasyonu, 
lavanta, adaçayı, kekik türlerini kapsayan tıbbi ve 
aromatik bitki üretimine yönelik örnek çalışma ile yöre 
halkının bilinçlenmesini sağlamak, lavanta ile yapıla-
cak çalışmalarda bu bitkilerin herba, yağ, ve diğer 
ürünlerini piyasaya arzetmek, yörenin ekoturizm 
faaliyelerine katkı sağlamak, lavanta, kekik balı 
üretmek amacıyla Akören Bal Ormanı projesi hazırlan-
mıştır. Arıcılık yönünden değer ifade etmeyen üst ve alt 
tabakadaki türler yerine, bol çiçek açan lavanta, 
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M U T A B A K A T  M E T N İ  İ M Z A  T Ö R E N İ

ORMAN BÖLGE MÜDÜRÜ
V. MEHMET FULIN 

NURULLAH ERCAN

AKÖREN BELEDİYE BAŞKANI
EKREM TULUKÇU

adaçayı, kekik, dişbudak, dut, gladiçya, ıhlamur, 
mahlep, karaçam, sedir, sofora, badem, iğde, ahlat, 
alıç gibi türlerin alana getirilmesi ve yöresel türlerin 
korunması, yöredeki arıcıların kalkınması, arıcılığın 
Türkiye ekonomisine daha fazla katkı sağlaması amaç 
edinilmiştir.

Akören Bal Ormanı Projesi arazi hazırlığı, fidan dikimi, 
bakım ve koruma çalışmaları maliyeti 745.000,00 TL 
dir. 51,82 hektar proje alanının 49,37 hektarına lavanta, 
adaçayı, kekik, dişbudak, dut, gladiçya, ıhlamur, 
mahlep, karaçam, sedir, sofora, badem, iğde, ahlat, 
alıç  türlerinden fidan dikimi gerçekleştirilecektir. 2,45 
hektar alanda servis yolu, yangın emniyet yolu, arılık 
gibi alanlar yer alacaktır. Akören Bal Ormanı Proje 
sahasına lavanta 270.678 adet, adaçayı 39.135 adet, 
kekik 46.913 adet, dişbudak 868 adet, dut 868 adet, 
gladiçya 868 adet, ıhlamur 868 adet, mahlep 868 
adet, sofora 868 adet, badem 868 adet, iğde 868 
adet, ahlat 868 adet, alıç 868 adet, karaçam 4933 
adet, kızılçam 3.618 adet, sedir 3.618 adet fidan dikile-
cektir.

Akören Tarım ilçe Müdürlüğü verilerine göre 65 adet 
işletmede 2.190 arı kovanı ile 27.000 kg bal üretimi 
gerçekleştirilmektedir. Proje sahasında 3 adet arılık 
konaklama yeri, her bir arılıkta 200 adet kovan olmak 
üzere toplam 600 adet kovan konulması planlanmıştır. 
Ortalama kovan başı 14,30 kg bal olmak üzere 
toplamda 8.580 kg lavanta balı üretilecektir. 2018 
fiyatlarına göre normal çiçek bal kilogram fiyatı 50 TL 
den satıldığı varsayıldığında; 50 TL X 13.4 Kg/kovan x 
600 Ad. = 402.000 TL/Yıl arıcılık sektörüne gelir, 
dolayısıyla ülke ekonomisine katkı sağlanmış olacaktır. 
Ancak bu sahada lavanta, kekik ve adaçayı ile yapıla-
cak bitkilendirme ile normal çiçek balın çok çok üzerin-
de kaliteli bal üretilmesi amaçlanmaktadır. Burdur ve 
Isparta illerinde lavanta balı kg fiyatı 200 TL olduğu 
düşünülürse yukarıdaki fiyatın  4 katı gelir elde edilmesi 
planlanmaktadır.

Ayrıca hem bu proje ile Konya Orman Bölge Müdürlü-
ğü, Akören Belediye Başkanlığı ve Ercan Şirketler 
Topluluğu adına iş adamı Nurulah ERCAN tarafından 
yapılacak bağış ile Meliha ERCAN –Ali RIZA ERCAN 
Hatıra Ormanı tesis edilecek ve orman halk ilişkileri de 
geliştirilmiş olacaktır. 
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BAL ORMANI ARAZİSİ

ARAZİ HAZIRLIK ÇALIŞMALARI

VE LAVANTALAR…
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K O N YA  S İ L L E  M E L İ H A  E R C A N  H U Z U R E V İ

NİYET HAYIR - AKIBET HAYIR

Nurullah Ercan Bey'in dost sohbetlerinde dile getirdiği, 
annesi Meliha Hanımın adını taşıyan bir huzurevi 
yaptırma arzusunun gerçekleşme zamanı gelmişti. 
Huzurevi, Meliha hanımın doğum yeri olan Sille’de inşa 
edilmeliydi.

İnşa edilecek huzurevi, Meliha Ercan Hanımın hayatı 
süresince yaptığı hayırsever hizmetlerin bir devamı 
niteliği taşımalı ve yıllar boyu Meliha Hanımın adı iyilik 
güzellik ve hayırla yad edilmeliydi.

Yapılacak huzurevi, konuyu en iyi bilen ve en uygun 
şekilde işletecek olan bir kuruma, T.C. Aile ve Sosyal 
Hizmetler Bakanlığı'na bağışlanmalıydı. Hizmet alacak 
kesim ise yoksullar, çaresizler ve kimsesizler olmalıydı.

Niyetin mutlaka daha öncesi vardı ama niyetin 
açıklanması 2015 yılı içerisinde olmuştu. Niyetin 
gerçekleşmesi için ön araştırma, arsa temini, proje, 
proje onayı, ruhsat, inşaat ve iskan gibi bir süreç 
gerekiyordu. Normal şartlarda bu işlerin yapılması 
yeterli olurdu.

Ancak; proje onayı için hem T.C. Aile ve Sosyal Hizmet-
ler Bakanlığı'nın, hem Konya Şehir Estetik Kurulu'nun 
onayına ihtiyaç duyulması, arsa değişikliği, proje 
yenilenmesi, mimar değişikliğine gidilmesi, buna ilave 
olarak beklenmedik bir şekilde pandemi süreçleri 
eklenince niyetin gerçekleşmesi 2021 yılı aralık ayının 
son günlerine kadar uzandı.

Aslında tam bir ''uzun hikaye'' oldu.
Proje tamamlandığı zaman ise bütün yorgunlukları 
gideren bir prestij proje olarak Konya mimarisinde hak 
ettiği yeri aldı. T.C. Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanlığı 
huzurevleri içerisinde en nitelikli huzurevi olarak kendi-
ne bir yer buldu. Niyet hayırdı zaten, sonuç da iyi ve 
güzel oldu.

ARAŞTIRMA
2016 ilkbaharında Konya Sille’de Meliha Ercan adını 
taşıyan bir huzurevi inşa edilmesi amacıyla ilk adım 
olarak T.C. Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanlığı, Yaşlı ve 
Engelli Hizmetleri Genel Müdürlüğü nezdinde yapılan 
görüşmelerle başlandı. (17 Mayıs 2016)
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P R O T O K O L  

İ M Z A  T Ö R E N İ

PROTOKOL İMZA TÖRENİNE; KONYA VALİSİ SAYIN 
YAKUP CANBOLAT, AİLE VE SOSYAL POLİTİKALAR İL 
MÜDÜRÜ BİLAL ERDOĞAN, HAYIRSEVER NURULLAH 

ERCAN VE ALİ ALTUNTAŞ KATILDI.
05 NİSAN 2018

Huzurevi, ekonomik bir büyüklükte en az 100 yataklı, 
uygun ve geniş bir arazi üzerinde inşa edilmeli, en az 10 
dönüm bir arazisi olmalı ve şehre, trafik güzergahına 
uzak olmamalıydı.

Bir vadi içerisinde bulunan Sille’nin içerisinde 1000 m2 
den büyük arsa yoktu. Coğrafya da müsait değildi. Sille 
Ak Mahalle'de arsa arayışına girildi. Bu bölgede en 
büyük arazi 5.000 m2 civarındaydı ve yeterli değildi. 
Özel mülk bulunamayınca hazine arazisi arayışına 
girildi. Konya Büyükşehir Belediyesi, Milli Emlak Müdür-
lüğü ve Selçuklu Belediye Başkanı Uğur İbrahim ALTAY 
ve Bşk. Yrd. Furkan KUŞDEMİR ile görüşmeler yapıldı. 
TED Koleji karşısında bir arazi tespiti de yapıldı.

Daha sonra Konya Valisi Yakup CANBOLAT bey ziyaret 
edilerek TED Koleji karşısında bulunan yaklaşık 12,75 
dönüm arazinin tahsisi ile ilgili talepte bulunuldu. (12 
Ekim 2016) Aile İl Müdürlüğü tarafından arazi tahsisi ile 
ilgili müracaat yapıldı. (28 Ekim 2016)

Bu arada yine Sille yakınlarında daha uygun araziler 
bulunabileceği düşüncesiyle Büyükşehir Belediyesi 
İmar Daire Başkanı ile muhtelif görüşmeler yapıldı. 
Onların önerdiği bir kısım arazilerde incelemeler 
yapıldı.

Kasım ayı ortalarında Valilikten bir öneri geldi. Sille 
girişinde Huzurevi için daha uygun olabilecek yeni bir 
arsanın bulunduğunu, arazinin genişlemeye müsait 
olduğunu, ileride benzer kamu yatırımlarının bölgeye 
yapılabileceği ifade ediliyordu.

Arazi Sille girişinde sağda hafif bir tepenin üzerinde ve 
Konya’ya hakim vaziyette idi. Yer çok güzeldi. Yaşlıları-
mıza hizmet edecek bir huzurevi için ideal bir konum-
daydı. Ancak; arazi imar dışı alan kapsamındaydı, vasıf 
değişikliği gerekiyordu.

Arazinin vasıf değişikliği işlemleri devam ederken 
yapılacak iş ve işlemler bir protokole bağlanmalıydı. Ve 
Meliha Ercan Huzurevi Protokolü imzalandı.
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S O S Y A L  
S O R U M L U L U K  
P R O J E L E R İ

P R O J E  H A Z I R L I K  S A F H A S I

MELİHA ERCAN HUZUREVİNİN 
HAVADAN ÇEKİLMİŞ BİR FOTOĞRAFI

K O N U M  B İ L G İ S İ  A R S A  V E  Y E R L E Ş İ M

İmar dışı alan olarak görünen arazi, imar kapsamına 
alınacak, Kamu Sosyal Tesisi Alanı olarak vasfı değişti-
rilecekti. Selçuklu Belediye Başkanlığımız ve çalışanla-
rının samimi gayretleriyle plan değişikliği yapıldı. 
Büyükşehir Belediyesi Meclisinde onaylandı. Mayıs 
2017 Aile İl Md.lüğü tarafından yeni arazinin tahsisi ile 
ilgili müracaatlar yapıldı. 21 Eylül 2017 tarihinde arazi 
Aile İl Md.lüğüne tahsis edildi.

Arazi ile ilgili sorun çözülmüştü, sıra arazi üzerinde 
uygulanacak projeye gelmişti. Mimarımız ile birlikte 
Aile Bakanlığı Destek Hizmetleri D. Bşk.lığı ile projenin 
ana hatları üzerinde görüş alışverişinde bulunuldu.

Proje üzerindeki karşılıklı değerlendirmeler uzun süre 
devam etti. Proje üzerinde ancak 11 ay sonra mutaba-
kata varılabildi. (Mayıs 2018) Bu arada arazi de inşaata 
hazır hale getirilmişti. 30 Temmuz 2018 tarihinde 
Ruhsat almayı beklerken, Büyükşehir Belediyesi Kent 
Estetiği Kurulundan projeye itiraz sesleri yükseldi.

İlgili daireye göre; her ne kadar bina Sille’nin dışında 
olmasına rağmen Sille girişinde olduğu için mimari yapı 
Sille mimarisiyle uyumlu olmalıydı vb, kütlenin küçültül-
mesi, yapının iç içe geçmeli olması vb hususlarda 
düzenleme yapılması gibi talepler oldu. (Ağustos 2018) 
Sille mimarisine aykırı bir uygulama olmasını istemiyor-
lardı. Bu durumda proje müellifimizle yollarımızı 
ayırmamız ve Konya’da yaşayan yöreyi ve yöre mimari-
sini iyi bilen bir mimarla çalışmak daha doğru olacaktı.

2018’in Aralık ayı içerisinde SER MİMARLIK – Serdar 
EKİZER beyle projeyle ilgili sözleşme imzalandı.  2018 
ve 2019 yılları inşaat sektörü açısından tam bir kriz 
dönemiydi. Mimari ofisler bomboştu. İnşaatlardan bir 
çekiç sesi bile duyulmuyordu. Dolayısıyla projenin 
olgunlaşması açısından bu bir fırsat oldu. Mimari ofis 
uzun süre çalıştı, prestiji yüksek bir proje ortaya çıktı.

Proje Sille mimarisinin bütün özelliklerini yansıtıyordu. 
Proje çok güzeldi ve heyecan vericiydi.  Uygulaması da 
bir o kadar zor ve zahmetli olacaktı.
Ama emek olmazsa yemek de olmazdı.
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İ N Ş A A T  İ L E  
İ L G İ L İ  B İ L G İ L E R
• Arazi Büyüklüğü : 27.593,86 m2

• İnşaat Alanı :  4.159 m2

• Top. Kapalı Alan : 14.401 m2

• Açık Alan : 23.434 m2

• Kat Sayısı : Bodrum dahil 2, 3, ve 4 katlı 
kademeli yapı
• Yatak Sayısı : 119 Yatak
• Yaşlı Oda Sayısı : 59
• Oda Tipi : 1, 2 ve 3 kişilik odalar

Ek Birimler : Çok amaçlı salon (konferans salonu), 
hobi odaları, sosyal donatı alanları, idari birimler, 
Lokanta, kafeterya, peyzaj ve gezinti alanları, 
otopark vb

• Yapı Grubu : 4. Sınıf A grubu
• Isıtma Sistemi : Radyatörlü kalorifer sistemi
• Havalandırma : Kullanım alanlarının tamamında 
   havalandırma bulunmaktadır.
• İnşaat Başlangıcı : 26 Haziran 2019
• İnşaat Süresi : 720 gün
• İskan Alınış Tarihi : 21 Aralık 2021
• Teslim Tarihi  : 11 Şubat 2022

S İ L L E

Sille, Konya’nın 7 km kuzey batısında yer alan derin 
ve dar bir vadinin iki yakasında kurulmuştur. 
Vadinin arasından akan bir dere bulunmaktadır. 
Sille günümüzde Selçuklu Belediyesi'ne bağlı bir 
mahalledir.

Konya Kültür Varlıkları Koruma Bölge Kurulu 
kararınca “kentsel sit alanı” olarak ilân edilmiştir.

Sille, Anadolu uygarlıkları içinde çok mühim bir yeri 
bulunan, kültürlerin bir arada yaşadığı özel bir 
mekândır. Sille, doğal silüetiyle ve bu silüetle bütün-
leşen tarihî izleriyle, sivil mimarîsi ve yerleşim doku-
suyla, örf, adet ve gelenekleriyle, bağ ve bahçele-
riyle farklı yaşam tarzına sahip bir yerleşim yeridir.

Sille bölgesi, Frigyalılar’dan günümüze iskân 
görmüş, Bizans döneminden itibaren önemli bir 
yerleşim yeri olmuştur. Erken Hristiyanlık devrinin ilk 
merkezlerinden; İstanbul-Kudüs arasındaki hac 
yolunun önemli konaklama noktalarından biridir.
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S O S Y A L  
S O R U M L U L U K  
P R O J E L E R İ

P R O J E  V E  S İ L L E  M İ M A R İ S İ  İ L E  U Y U M U
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S O S Y A L  
S O R U M L U L U K  
P R O J E L E R İ

M E L İ H A  E R C A N  H U Z U R E V İ  P R O J E S İ N İ N  

G Ü N E Y B A T I  C E P H E S İ N D E N  G Ö R Ü N Ü Ş Ü

YAKIN PLAN

KUZEY CEPHE
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M E L İ H A  E R C A N  H U Z U R E V İ  İ N Ş A A T  S Ü R E C İ

M E L İ H A  E R C A N  H U Z U R E V İ N D E N  G Ö R Ü N T Ü L E R

HUZUREVİ GİRİŞİ SİLLE PARKINDAN HUZUREVİNE BAKIŞ 

KUZEY CEPHE KUZEY CEPHE

Huzurevi projesinde yer değişikliği ve proje değişikli-
ğinden sonra 2018 yılında imzalanan protokol 13 Mayıs 
2019 tarihinde yenilenmiş ve inşaat ruhsatı alınarak 1 
Temmuz 2019 tarihinde inşaata başlanılmıştır.

İnşaat süresi olarak 24 ay öngörülmüştür. Yani inşaatın 
bitirilme hedefi olan tarih 1 Temmuz 2021 tarihidir. 
2020 ve 2021 yılları bütün dünyayı saran pandeminin 
gölgesi altında geçmiş ve çalışılan sürelerde kısıtlama-
lara gidilmiştir.

21 Aralık 2021 tarihinde binanın iskanı alınmış ve 11 
Şubat 2022 tarihinde resmi olarak Konya Aile ve Sosyal 
Hizmetler İl Müdürlüğü'ne teslim edilmiştir. Bina inşaa-
tının her noktasında birinci sınıf malzeme kullanılmıştır.

Huzurevi inşaatında seramik ve vitrifiye imalatında 
Bien Seramik ürünleri kullanılmıştır. Dış cephe kolon ve 

alın kaplamalarında bir doğal taş olan norşe kaplama 
malzemesi Sille taşına uyarlanmış, hafif pembeleştiri-
lerek Sille taşı görünümüyle Bien Seramik fabrikaların-
da özel olarak imal edilmiştir.
Huzurevi inşaatında kullanılan bütün seramik çeşitle-
rinden ihtiyaç halinde kullanılmak üzere yeterli miktar-
da huzurevi ambarlarına konulmuştur. Balkonlar ve 
güneş kırıcılar Termowood malzemeden yaptırılmıştır.

Güney cephe yamaçları teraslanmış, taş istinat duvar-
ları ile ağaçlandırılabilir hale getirilmiş ve yerine uygun 
şekilde ağaçlandırılmıştır.

Yeşil alanların tamamında otomatik olarak çalışabile-
cek akıllı damla sulama ve fıskiye sistemleri kurulmuş-
tur. Peyzaj alanında yaşlılar için meyve bahçesi ve 
sebze üretimi yapılabilecek alanlar oluşturulmuştur.
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S O S Y A L  
S O R U M L U L U K  
P R O J E L E R İ

HUZUREVİ GİRİŞİNDEN BİR BÖLÜM

HAYIRSEVER KÖŞESİ
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İÇ BAHÇE VE KATLARIN İÇ BAHÇEDEN GÖRÜNÜŞÜ

HUZUREVİNDE AKŞAM VE ARKA PLANDA KONYA ŞEHİR MANZARASI

SİLLE PARKINDAN HUZUREVİNİN GECE GÖRÜNÜŞÜ
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S O S Y A L  
S O R U M L U L U K  
P R O J E L E R İ

M A N AV G A T  
M E L İ H A  E R C A N  

E Ğ İ T İ M  M E R K E Z İ

MELİHA ERCAN EĞİTİM MERKEZİ

Meliha Ercan Eğitim Merkezi, Mimar Sinan 
Mahallesi Şahin Tepesi Okullar Bölgesi’nde 
2.500 m2 alan üzerinde inşa edilmiştir. Eğitim 
merkezinde 110 kişilik sesli çalışma salonu, 52 
kişilik sessiz çalışma salonu, yönetim ofisi, 4 bin 
kitap ve kaynak kitabın yer aldığı kütüphane, 
dinlenme salonları, yürüyüş ve yeşil alanlar 
bulunuyor. İnternet, çay, kahve gibi hizmetlerin 
ücretsiz olduğu merkezde gençlerimiz modern 
bir ortamda derslerini yaparak sınavlarına 
hazırlanabilecek.
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M E L İ H A  E R C A N  

E Ğ İ T İ M  M E R K E Z İ  

T Ö R E N L E  A Ç I L D I

Manavgat Belediyesi’nin, kentte yaşayan öğrencilerin 
eğitim ve öğretim hayatına katkı yapmak amacıyla 
hayata geçirdiği Meliha Ercan Eğitim Merkezi, Başkan 
Şükrü Sözen ve eğitim merkezini inşa ederek Manavgat 
Belediyesi'ne bağışlayan hayırsever iş adamı Nurullah 
Ercan tarafından düzenlenen törenle açıldı. 

NURULLAH ERCAN
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S O S Y A L  
S O R U M L U L U K  
P R O J E L E R İ

ŞÜKRÜ SÖZEN 

E Ğ İ T İ M E  K A T K I  
T O P L U M U N  
O R T A K  G Ö R E V İ

S Ö Z E N ’ D E N  

E Ğ İ T İ M E  D E S T E K  

Ç A Ğ R I S I

Ercan Şirketler Gurubu Yönetim Kurulu Başkanı Nurul-
lah Ercan, eğitime katkının toplumun bir görevi olduğu 
söyledi. Hayırsever iş adamı Ercan, “Belediye Başkanı-
mız Sayın Şükrü Sözen’le daha önce de “Ilıca Meliha 
Ercan Engelsiz Yaşam Merkezi’ni” müşterek çalışarak 
hayata geçirdik. Böylesine anlamlı bir işte ortak 
olmaya çok sevindim. Öğrencilerimizin ders çalışacak 
yere her zaman ihtiyacı var. Bu güzel yuvayı birlikte 
yapmış olduk. Buraya da rahmetli annemin adını 
verdik. İnşallah çocuklarımıza faydası olur ve başarılı 
olurlar. Başta başkanımız Şükrü Sözen olmak üzere 
emeği geçen herkese teşekkür ediyorum” dedi.

Manavgat Belediye Başkanı Şükrü Sözen, eğitimli ve 
bilinçli bir neslin yarınlar adına büyük işler yapacağını 
belirterek herkesin eğitime katkı yapması gerektiğini 
vurguladı. Başkan Şükrü Sözen, “Bu merkezin açılışında 
emeği olan Nurullah Bey ve çalışanlarına teşekkür 

ediyorum. Güzel bir amaç için bir aradayız. Bugüne 
kadar birçok açılış yaptık temeller attık ama bu açılış 
daha anlamlı. Belediyeler rutin hizmetlerini verirler ve 
kentin güzelleştirilmesi konusunda çalışmalar yürütür-
ler. Ama bu ülkenin çocuklarına katkı koymak da 
belediyenin görevidir. Bizler belediyecilik anlayışımızı 
rutine bindirerek devam ettirmiyoruz. Ulu önderimiz 
Gazi Mustafa Kemal Atatürk bu ülkeyi gençlere 
emanet etmiş. Ama örfünü, adetini, geleneğini bilen 
insan olmanın sorumluluğunu alan bir nesile emanet 
etmiş.

Ekonomik koşulların zor olduğu bir süreç içerisindeyiz. 
İhalelerimizi, yaklaşık maliyetleri hesaplayarak açıyo-
ruz ama belirsizliklerden ve rakamların çok hızlı oyna-
masından dolayı talepçi bulamıyoruz. İhale hazırlayıp, 
yer teslimi yapıncaya kadar rakam 3-5 katına çıkıyor. 
Kimseye ihale veremiyoruz.
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ŞÜKRÜ SÖZEN KÜTÜPHANE ZİYARETİ

KÜTÜPHANE

Birçok yapım imalat ihalemize 5-6 kere çıktığımız 
halde talepçi bulamadık. Ondan dolayıdır ki eğitime 
verdiği katkıyı ve hassasiyetini bildiğimiz Nurullah Bey, 
çok değerli vefat eden anneleri adına daha önce de 
Ilıca Meliha Ercan Engelsiz Yaşam Merkezi’nde 
yanımızda oldu. Bu sıkıntılarımızı Nurullah Bey’e ilettiği-
mizde bize yardımcı oldu. Ben öncelikle kıymetli anne-
lerine Allah’tan rahmet diliyorum. Bölgemizde devam 

eden dev yatırım yapanlar var. Güzel para kazanan 
işletmeler var. Gönlümüz diliyor ki, bu kentten hayatını 
idame ederek para kazanan her yatırımcımızın bu 
kentle ve özellikle eğitimle ilgili ihtiyaçlarına ilgi göster-
mesini diliyorum. Meliha Ercan Eğitim Merkezi’nin 
hayata geçmesinde katkı koyan ve destek veren 
herkese yürekten teşekkür ediyorum” dedi. 



E
R

C
A

N
 

Ş
İ

R
K

E
T

L
E

R
 

T
O

P
L

U
L

U
Ğ

U

65

S O S Y A L  
S O R U M L U L U K  
P R O J E L E R İ

ÇALIŞMA SALONU

BİLGİSAYAR SALONU
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TÖREN ALANI AÇILIŞA KATILAN DAVETLİLER VE GENÇLERE İKRAM ZAMANI

GELECEĞİMİZİN TEMİNATI ÇOCUKLAR / 
HAYAT ONLARLA DAHA GÜZEL
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Y I L I N  H AY I R S E V E R
İ Ş  A D A M I  Ö D Ü L Ü
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O N U R  Ö D Ü L L E R İ

S A H İ P L E R İ N E  V E R İ L D İ

11 NİSAN 2018 SELÇUK ÜNİVERSİTESİ'NİN 43. KURULUŞ YILDÖNÜMÜ ETKİNLİKLERİ KAPSAMINDA NURULLAH ERCAN BEY'E 
“HAYIRSEVER İŞ ADAMI ÖDÜLÜ” KONYA VALİSİ SAYIN YAKUP CANBOLAT TARAFINDAN VERİLDİ

NURULLAH ERCAN’A ÖDÜLÜNÜ VEREN KONYA VALİSİ CANBOLAT, ERCAN’IN SİLLE’ DE 
ANNESİ ADINA YAPTIRACAĞI 100 KİŞİLİK HUZUREVİ İÇİN KENDİSİNE TEŞEKKÜR ETTİ.

Selçuk Üniversitesi’ne yaptığı hayır işlerinden dolayı 
Ercan Şirketler Topluluğu ve Bien Seramik Yönetim 
Kurulu Başkanı Nurullah Ercan’a üniversite tarafından 
Yılın Hayırsever İş Adamı Onur Ödülü layık görüldü. 
Selçuk Üniversitesi’ne Ali Rıza Ercan Meslek Yükseko-
kulu ve Meliha Ercan Hasta Konukevi’ni kazandıran 
Nurullah Ercan’a ödülünü Konya Valisi Yakup Canbolat 
verdi.

Selçuk Üniversitesi, 43. kuruluş yıldönümünü Süleyman 
Demirel Kültür Merkezi’nde düzenlenen törenle kutladı. 
Birçok etkinliğin gerçekleştiği törende “Yılın Hayırsever 
İş Adamı Onur Ödülü” üniversiteye ve Konya’ya verdiği 
hizmetlerden dolayı Ercan Şirketler Topluluğu ve Bien 
Seramik Yönetim Kurulu Başkanı Nurullah Ercan’a 
verildi.

Selçuk Üniversitesi, 43. kuruluş yıldönümü “Selçuklu 
Devlet Adamı: Nizamülmülk” temasıyla kutlandı. 
Törenin açılış konuşmasını Rektör Prof. Dr. Mustafa 
Şahin yaptı. Şahin konuşmasında, “Selçuk Üniversitesi 
olarak ‘Bir Dünya Üniversitesi’ olma yolunda ilerlerken 
milli ve manevi değerlerine bağlı nesiller yetiştirmeyi, 
ülkemize ihtiyaç duyulan her alanda hizmet etmeyi, 
özetle ülkemizin ‘Stratejik Üniversitesi’ olmayı kendimi-
ze hedef olarak seçtik” dedi.
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S O S Y A L  S O R U M L U L U K  
P R O J E L E R İ  İ L E  
İ L G İ L İ  Ö D Ü L L E R

Tüm konukları saygıyla selamladıktan sonra bir konuş-
ma yapan Ercan, “Bu ödülü bana layık gördükleri için 
Selçuk Üniversitesi Rektörlüğü’ne şükranlarımı arz 
ederim. Bu ödül istikametinde hayra yönelik hizmetler 
yapma, yeni tesisler inşa etme arzusu ve niyetinde 
olduğumu bilmenizi isterim. Madencilik ile başladığım 
iş hayatımın 50’nci yılında madenciliğin yanı sıra 
seramik, turizm, LPG, enerji faaliyetleriyle 4 bin kişiye iş 
imkanı sağlamış bulunuyorum. Hayat felsefem sadece 
çalışmak. Gelecek nesillere de üniversite yıllarından 
itibaren çalışmaya başlamalarını öneriyorum’’ dedi. 
Selçuk Üniversitesi Yılın Başarılı Yöneticisi Onur 
Ödülü’nü Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanı Berat Albay-
rak adına Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanlığı Müsteşarı 
Fatih Dönmez teslim aldı. “Bilim Onur Ödülü”nü “Konu-
şan Eller Projesi” danışmanı Öğretim Üyesi Dr. Humar 
Kahramanlı ve proje ekibi aldı.

Törene Konya Valisi Yakup Canbolat, Enerji ve Tabii 
Kaynaklar Bakanlığı Müsteşarı Fatih Dönmez, TSE 
Başkanı Sebahittin Korkmaz, Bölge İdare Mahkemesi 
Başkanı Kemal Kuku, Selçuk Üniversitesi Rektörü Prof. 
Dr. Mustafa Şahin, İTÜ Kuzey Kıbrıs Kampusu Rektörü 
Prof. Dr. Ercan Kahya, Konya Gıda ve Tarım Üniversitesi 
Rektörü Prof. Dr. Cumhur Çökmüş, Selçuk Üniversitesi 
Rektör Yardımcıları Prof. Dr. Ahmet Kağan Karabulut, 
Prof. Dr. Hüseyin Kara, Prof. Dr. Mehmet Okka ve Prof. 
Dr. Özdemir Koçak, AK Parti İl Başkanı Hasan Angı, 
Selçuk Üniversitesi Genel Sekreteri İbrahim Halıcı, 
dekanlar, müdürler, daire başkanları, akademik ve idari 
personel, öğrenciler katıldı.  
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TÖRENE KATILAN DAVETLİLER 



ercantopluluk.com
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